Logga in
Användare
Lösenord
Engelska
Español
Français
Italiano
Du har angett fel lösenord…
Suomi
//10
Systemidentifiering
Alternativ
Värde
Beskrivning
Installations-ID
Installationsnamn
Installatörens namn
Installatörens telefonnummer
Visa installatör
//20
Numerisk identifiering av denna installation, används i all rapportering
Som unikt identifierar installationen (1-999999)
Beskrivning av installationen
Namn på installatör för serviceändamål
Telefonnummer till installatör för serviceändamål
Markera detta alternativ om info. om installatör ska visas i teckenfönster
Spara


//30
Identifiering
Standarder
Alternativ
Timers
Inmatningar
Utmatningar
Klocka
Språk

//40
Ny installation
Bakåt
System
Expansionsenheter
Trådlöst
Zoner
Användare
Hjälp

//50
Standardinställningar f. överensstämmelse
Välj för överensstämmelse med kraven i UK PD6662
Välj för överensstämmelse med irländska standardkrav
Välj för överensstämmelse med europeiska krav
Välj för konfiguration av tekniker
Grad 2
Grad 3
Grad

//60
Ingen
Enkel
Dubbel






//70
Används ej
Extern siren
Ext. siren/blixtljus
Intern siren
Larm
Larm bekräftat
Panik
Uppehåll
Brand
//80
Sabotage
Medicinskt
Fel
Tekniskt
Nätspänningsfel
Batterifel
Delaktivering A
Delaktivering B
Fullst. aktivering
//90
Aktiveringsfel
In-/utgång
Spärr
Brandutgång
Närvarosignal
Rök
Gångtest


//100
Styrinmatningar
Inmatning
Linjeslut
Analyserad
Pulsantal
Grov attack
Spara


//110
Systemalternativ
Alternativ
Värde
Beskrivning
Områden
Markera detta alternativ om systemet kräver fler områden.
Utmatningsloggning
Markera detta alternativ om loggning krävs när en utmatning ändrar tillstånd.
Siren vid första
//120
Om markerat, aktiveras relevanta externa och interna siren/blixljusutgångar
vid ett obekräftat larm. Om det är omarkerat, aktiveras endast sirener
vid ett bekräftat larm, eller om detektorn som orsakade det
obekräftade larmet återaktiveras.
Återutlösare för siren
Om detta alternativ är markerat, aktiveras sirenerna igen om en andra
zonaktivering detekteras efter det att sirentiden löpt ut.Om omarkerat(standard)
aktiveras de externa sirenerna bara en gång.
PIN-siffror
//130
Antal siffror i användarkoder.
Automatisk återställning
Om detta alternativ är markerat återställs varningar automatiskt,
om inte krävs manuell återställning
Tillåt tekniker
Om detta alternativ är markerat, måste en användare bevilja teknikeråtkomst
Tillåt tillverkare
Om detta alternativ är markerat, måste en användare bevilja tillverkaråtkomst
Systemvarningar
//140
Konfigurera systemreaktioner på systemvarningar på knappsatser
Zonlarm
Konfigurera alternativ för zonlarm
Zonsabotage
Konfigurera alternativ för zonsabotagevakt
Redigera
Spara


//150
Ingen
Enkel 1K
Enkel 2K2
Enkel 4K7
Dubbel 1K/1K
Dubbel 2K2/2K2
Dubbel 4K7/2K2
PIR-maskning

//160
Styrenhet, nätspänningsfel
Styrenhet, batterifel
Styrenhet, fel på säkring till reservutgång
Styrenhet, fel på säkring till extern siren
Styrenhet, fel på säkring till intern siren
Styrenhet, sirensabotage
Styrenhet, skåpsabotage
Styrenhet, reservutg. sabotage 1
Styrenhet, reservutg. sabotage 2
//170
Styrenhet, antennsabotage
Styrenhet, RF-störning
Modem 1, fel
Modem 1, linjefel
Modem 2, fel
Modem 2, linjefel
E-BUS-kabel, fel
E-BUS-expansionsenhet, kommunikationsfel
E-BUS-expansionsenhet, nätspänningsfel
//180
E-BUS-expansionsenhet, säkringsfel
E-BUS-expansionsenhet, batterifel
E-BUS-expansionsenhet, RF-störning
E-BUS-expansionsenhet, skåpsabotage
E-BUS-expansionsenhet, antennsabotage




//190
Larm
In-/utgång
Utgångstid
Brand
Brandutgång
Linje
Panik
Uppehåll
Sabotage
//200
Tekn
Medicinskt
Används ej






//210
Inställningar
Mottagare 1
Mottagare 2
Mottagare 3
Mottagare 4




//220
Status
Logg
Inkräktarinställningar
Komm. Inställningar
Avancerat
Hjälp



//230
AT   Nätspänningsfel
AR   Nätspänningsåterställning
BA   Inbrottslarm
BB   Inbrottsförbikoppling
BC   Inbrottsannulering
BD   Svängfel
BE   Återställning av svängfel
BJ   Återställning av inbrottsfel
BR   Inbrottsåterställning
BT   Inbrottsfel
BU   Ingen inbrottsförbikoppling
BV   Inbrott verifierat
BX   Inbrottstest
CD   Griper brottsling
CF   Tvingad stängning
CG   Stäng område
CI   Det gick inte att stänga
CL   Stängningsrapport
CP   Automatisk stängning
CQ   Fjärrstängning
CS   Stänger nyckelomkopplare
EA   Utgångslarm
EJ   Återställning av expansionssabotage
ES   Expansionsenhet, sabotage
FA   Brandlarm
FB   Brandförbikoppling
FC   Brandannullering
FJ   Återställning av brandfel
FR   Brandåterställning
FT   Brandfel
FU   Ingen brandförbikoppling
HA   Uppehåll larm
HB   Uppehåll förbikoppling
HJ   Uppehåll felåterställning
HR   Uppehåll återställning
HT   Uppehåll fel
HU   Uppehåll ingen förbikoppling
JA   Manipulering av användarkod
JT   Tid ändrad
LB   Lokal programmering
LR   Återställning av telefonlinje
LT   Telefonlinjesfel
LX   Lokal programmering avslutad
MA   Medicinskt larm
MB   Medicinsk förbikoppling
MJ   Återställning av medicinskt fel
MR   Medicinsk återställning
MT   Medicinskt fel
MU   Ingen medicinsk förbikoppling
NL   Omkrets skyddad
NR   Återställning av IP-länk
NT   IP-länkfel
OA   Automatisk öppning
OG   Öppna område
OP   Öppningsrapport
OQ   Fjärröppning
OR   Inaktivera från larm
PA   Paniklarm
PB   Panikförbikoppling
PJ   Återställning av panikfel
PR   Panikåterställning
PT   Panikfel
PU   Ingen panikförbikoppling
RC   Relästängning
RN   Fjärråterställning
RO   Reläöppning
RR   Uppstart
RS   Fjärrprogram lyckades
RT   Dataförlust
RX   Manuellt test
TA   Zonsabotage
TB   Sabotageförbikoppling
TR   Sabotageåterställning
TU   Ingen sabotageförbikoppling
TX   Testanrop
UA   Ospecificerat larm
UB   Ospecificerad förbikoppling
UJ   Återställning av ospecificerat fel
UR   Ospecificerad återställning
UT   Ospecificerat fel
UU   Ospecificerad ingen förbikoppling
YA   Sirenfel
YC   Kommunikationsfel
YF   Kontrollsumma, fel
YH   Siren återställd
YK   Återställning av kommunikation
YM   Batteri saknas
YP   Nätaggregatsfel
YQ   Återställning av nätaggregat
YR   Batteriåterställning
YS   Kommunikationsfel
YT   Batterifel
YW   Återställning av övervakning
YX   Service krävs
YZ   Service klar




//330
Utmatningsutlösare
Zonutlösare
Tidsutlösare
ÖPPEN
STÄNG
PÅ
AV


//340
Lägg till nya X10-utlösare
Utlösartyp
Utmatning:
Läge:
Lägg till




//350
Avancerat – X10
X10-enhetsutlösare
Enhet
Aktiv
Beskrivning
Utlösare PÅ
Utlösare AV
RKD
Spara
//360
Konfiguration av område
Redigering av område
Område
Aktiv
Beskrivning
Ingångstid
Utgångstid
Sekunder
Det här området är gemensamt för följande områden:
//370
SIA
Kontakt-ID
Snabbformatering
Primär
Backup
Komm. Inställningar - LMC
Lägg till larmmottagningscenter
Beskrivning
Konto
//380
Protokoll
Prioritet
Nummer 1
Nummer 2
Identifiering av larmmottagningscenter
Kontonummer
Protokoll som används i kommunikation
LMC-prioritet
Telefonnummer 1
//390
Telefonnummer 2
Spara
Centralstation
Ingen
Komm. Inställningar - EDP
EDP-inställningar
Enhets-ID
Händelsetidsgräns
Antal omförsök
//400
Uppringningsförsök
Uppringningsfördröjning
Uppringningsspärr
Unik beskrivning av denna enhet
Antal sekunder mellan omsändningar av obekräftade händelser
Maxantal omsändningar (5-199)
Maxantal misslyckade uppringningsförsök innan modemet slår ifrån (1-199)
Antal sekunder före återuppringning efter misslyckat uppringningsförsök (1-199)
Sekunder uppringning spärras när maxantal misslyckade uppringningsförsök nåtts
//410
Spara
Mottagare 1, inställningar
Mottagare 2, inställningar
Mottagare 3, inställningar
Mottagare 4, inställningar
Mottagare 1, händelsefilter
Mottagare 2, händelsefilter
Mottagare 3, händelsefilter
Mottagare 4, händelsefilter
//420
Unikt-ID
Namn
Kryptering aktiverad
Krypteringsnyckel
Nätverksinställningar
IP-adress
IP-port
Avsökning aktiverat
Intervall för IP-avsökning
//430
IP-länkfel, utlösare
Modeminställningar
Modemnummer
Modemtest aktiverat
Testintervall 1
Testintervall 2
Händelseinställningar
Rapportering aktiverad
Primär mottagare
//440
IP aktiverad
Modem aktiverat
Backup
Kommandoinställningar
Kommandon aktiverade
32 hex. siffror
UDP-port för datamottagning
Markera för aktivering av IP-avsökning från mottagaren
Sekunder mellan IP-avsökningar (1-9999)
//450
Antal uteblivna avsökningar innan nätverksfel registreras
Telefonnummer att ringa
Automatiska modemtestanrop
Minuter mellan uppringda testanrop när nätverkslänk är upprättad
Minuter mellan uppringda testanrop när nätverkslänk saknas
Markera om händelser ska rapporteras till mottagaren
Markera om primär mottagare, avmarkera för backupmottagare
Markera om händelser kan rapporteras via IP
Markera om händelser kan rapporteras via modem
//460
Välj backupmottagare
Markera om inkommande kommandon tillåts från denna mottagare
Konfigurerade larmrapportscentra
LMC
Konto
Protokoll
Prioritet
Nummer 1
Nummer 2
//470
Komm. Inställningar - modem
Modeminställningar
modem
Typ
Status
Svara inkommande
PIN-kod


//480
Komm. Inställningar - nätverk
Ethernet-inställningar
IP-adress
IP-nätverk
Gateway, IP-adress
DHCP aktiverad
EDP-port
Markera för användning av dynamisk adress
IP-port för mottagning av EDP-data i nätverk (Europlex Datagram Protocol)
//490
Spara
Nätverkstjänster
HTTP-aktiverad
HTTP-port
Telnet-aktiverad
Telnet-port
ENMP-aktiverad
ENMP-port
ENMP, uppdatering aktiverad
//500
ENMP ändra lösenord
Markera om du vill aktivera webbservern
Den port webbservern lyssnar på
Markera om du vill aktivera telnetservern
Den port telnetservern lyssnar på
Markera om du vill aktivera ENMP (Europlex Network Management Protocol)
Den port ENMP lyssnar på
Markera om du vill aktivera ändringar i nätverkskonfigurationen via ENMP
Lösenord för ändringar av ENMP-konfig.
//510
Komm. Inställningar - seriell
Serieportskonfiguration
Serieport:
Typ:
Bitar per sekund:
Databitar:
Paritet:
Stoppbitar:
Flödesstyrning:
//520
X10
Terminal
Skrivare
Int.modem
Ext.modem
Terminal
Skrivare


//530
Lägg till ny grupp
Gruppnamn
Lägg till ny grupp






//540
Anslutning
Välj komm.sökväg:
Anslut till
IP-anslutning
Direkt (serie/USB)
Modem 1
Modem 2
Anslut

//550
Redigera installation
Installations-ID:
Installationsnamn:
Installationsadress:
Paneltyp:
Grupp:
IP-adress:
Telefonnummer 1:
Telefonnummer 2:
//560
Lägg till/redigera grupp
Spara ny konfiguration
Händelsefilter
Markera/avmarkera alla
Spara




//570
Spara installationsinfo för SigNET
Installationsinfo:
Installations-ID:
OBS! Måste vara unikt ID (1-999999)
Installationsnamn:
Installationsadress:
Paneltyp:
Grupp:
IP-adress:
//580
Telefonnummer 1:
Telefonnummer 2:
Avbryt
Spara
Lägg till/redigera konton
ID
Installationsnamn
Adress
Paneltyp
//590
Grupp
Ändrat den
SigNET-installationer
Kontofilter:
Ta bort
Redigera
Arbeta offline
Arbeta online

//600
Importera från flash-minne
Exportera till flash-minne
Installationsinfo
SigNET
Systemsammanfattning
IP-adress:
Installations-ID:
Installationsnamn:
Installatörens namn:
//610
Installatörens telefonnummer:
Senaste nedladdning till panel:
Senaste uppladdning till panel:
Konfiguration av område
Område
Aktiv
Text
Ingång
Utgång
//620
Gemensam
Spara
Inkräktarinställn. - expansionsenheter
Konfigurerade expansionsenheter
Expansionsenhet
Status
Typ
Serienr
Beskrivning
//630
Inmatningar
Utmatningar
Spara
Inkräktarinställn. - användare
Konfiguration av användare
Användare
Namn
Nivå
Behörighet
//640
Tidsgräns
Datumgräns
Spara
Inkräktarinställn. - zoner
Konfiguration av zon
Zon
Aktiv
Inmatning
Zontext
//650
Typ
Område
Attribut
Spara
Policyinställningar
ANVÄNDARALT.
TEKNIKERALT.
SYSTEM
Varning
//660
Återställ
Spärra
Isolera
Återställ
Spärra
Isolera
Larm
Aktivera skydd
Spara
//670
Begränsad
Standard
Administratör
Inakt
Delaktivering A
Delaktivering B
Fullst. aktivering
Återställ
Spärra
//680
Sirentest
Närvarosignal
Gångtest
Ange datum
Visa logg
Användare
Tekniker
Uppgradera
Webbåtkomst
//690
X-10
Ändra kod
Tvångsakt.
SMS
<Används ej>
Konfig. panelanvändare
Konfig. användare
Användare:
Användarnamn:
//700
Användarkod:
Nivå:
Panelbehörighet för användaren:
Områden användaren har åtkomst till:
Tidsbegränsning
Datumbegränsning
Aktivera begränsning
Från:
Till:
//710
H
Min
Spara
X-10-utlösare
X-10 PÅ, utlösare:
X-10 AV, utlösare:
Enhetstyp:
Enhetsläge
Enhetsnamn/tid
//720
Lägg till
Ta bort
Stäng
Konfiguration av zon
Redigera zon
Zon:
Aktiv:
Beskrivning:
Inmatning:
//730
Typ:
Område:
Attribut:
Spara
Språk
Fil
Hjälp
Importera installation från fil
Exportera installation till fil
//740
Läs från USB-flashprogram
Skriv till USB-flashprogram
Utgång
Innehåll
Om




//750
Installation konfig./lista
Avsluta konfig. Läge
Bakåt
Nätverk
Seriell
Modem
LMC
EDP
Områden
//760
X-10
Fil
Visa alla installationer
Lägg till ny installation
Sammanfattning
Zoner
Systemvarningar
EBUS
Lista
//770
AutoKonfigurera
Ethernet
Tjänster
Lista
Lägg till
Inställningar
Utlösare


//780
Utmatning
Zon
Timer
X-10-inställningar
Aktivera:
X-10-styrenhet
Logg:
Markera om du vill aktivera X-10
Markera om du vill logga X-10-kommandon
//790
Välj typ av X-10-styrenhet som är ansluten till SigNET X-10-serieporten
Språk
Ta bort installation
ID
Är du säker?
Vill du avsluta konfig.läge?
Systemtimers
Timer
Värde
//800
Beskrivning
Interna sirener
Externa sirener
Extern siren/blixtljus
Extern siren, fördröjning
Närvarosignal
Bekräfta
Dubbellarm
Blötläggning
//810
RKD-tidsgräns
Ingång
Utgång
Varaktighet för interna sirener när ett larm aktiveras.
Varaktighet för externa sirener när ett larm aktiveras.
Varaktighet för blixtljusutgång när ett larm aktiveras, 0 = permanent.
Fördröjd aktivering av externa sirener.
Maxtid mellan larm från 2 icke-överlappande zoner,
Som utlöser ett bekräftat larm. (Minuter)
//820



Antal sekunder som tillåts för inträde i fastigheten under inaktivering.
Antal sekunder som tillåts för att lämna fastigheten under aktivering
Spara
Styrutmatningar
Utmatning
Text
//830
Typ
Negativ
Spara
Språkalternativ
Språk
Välj språk för teckenfönster, webbgränssnitt och händelserapportering
Spara
<Tilldelad>

//840
Ingen
Jämn
Udda
Av
Inte monterad
Aktiverad
SIA-kod

Händelsefilter för mottagare
//850
Mottagare
Händelse
Alla grupper
Installations-ID
Ingen fil är associerad med denna installation…
Du måste ansluta till panelen och ladda upp aktuell konfiguration
för att tillåta offlineredigering…
Konfigurationsfil, varning!
Installation
//860
Område
<Kan ej tilldelas>
<Tilldelad som gemensam>
Styrenhet
Inmatning
Expansionsenhet
PÅ
AV
ÖPPEN
//870
STÄNG
Tid
Zon
Online
(Minuter)
(Sekunder)
Varaktighet för närvarosignal när en zon med NÄRVAROSIGNAL-attributet öppnas.
Maximal fördröjning mellan aktiveringar av zoner med dubbellarmsattributet,
som utlöser ett larm. (Sekunder)
//880
Antal dagar för zon i blötläggningstest före
Återgång till normal drift. (Dagar)
Antal sekunder som en RKD väntar på knappinmatning innan den lämnar
aktuell meny. (Sekunder)
STANDARDGRUPP
Vill du ta bort den valda utlösaren?



//890
Alternativ
Avancerat
Ändra inloggningslösenord
Systemalternativ
Uppgr. av inb. programv. (endast fullständigt teknikerläge)
Grupp
Datumstämpel
IP
Modem
//900
SigNet Snabbprogrammerare
Lägg till ny
Konfigurera
Lägg till/redigera inst.grupp
SigNETpro-installationer
Installationer kan filtreras efter grupp med listrutan nedan…



//910
Om
Version
Varning: Detta datorprogram skyddas av upphovsrättslag och internat. avtal.
Obehörig reproduktion eller distribution av detta program kan leda till
civil- och straffrätt.
Kompatibel med följande paneltyper:
Ta bort installation
Redigera installationsinfo
Konfigurera installation
//920  '-- Trådlösa detektortyper
Okänd
Magnetisk kontakt
Tröghet
PIR
Universell
Rökdetektor
Översvämningsdetektor
Gasdetektor
Panikknapp
CO-detekt.
Handhållen


Knappaktivering
Förbikopplare
X-förbikopplare



//940  '-- Nodtyper
Knappsats
I/O-expansionsenh.
I/O-analyserad
PSU
Trådlöst
Okänd typ



//950
Exportera konfiguration till fil
SigNET konfig. format
Export för
SigNET konfig.filer
Välj SigNET-konfig.fil för import till SigNETpro...
Startar om panel. Vänta…
Tar emot konfig.fil
Läser utmatningsstatus…
Hämtar ny datumstämpelinfo…
//960
Allmän
Panelstatus
Visa panelinfo och status.
Visa logg
Visa historisk panellogg.
Konfig. användare
Visa/redig./lägg till panelanvändare.
X-10 konfig.
Konfigurera X10 och utlösare.
//970
Panelinställningar
Systeminställningar
Teknikerinställn., alternativ, etc.
Styrenhet in-/utmatning
Ändra in-/utmatning för styrenhet…
Expans.enheter & knappsatser
Ändra eller lägg till nya expansionsenheter i systemet
Trådlöst
Visa trådlösa detektorer som konfigurerats i systemet
//980
Alla zoner
Konfigurera zoner i systemet
Kommunikation
Serieportar
Modemkonfiguration
Larmrapportcentra
EDP-inställn.


//990
Avsluta konfig.läge innan programmet avslutas…
Konfiguration har exporterats till filplacering:
Problem uppstod vid öppning
fil
Kontrollera att Acrobat Reader har installerats…
Kan inte hitta
Tidsgräns nådd för senaste SigNET-kommando!
Problem med filkomprimering – konfig. ej skickad till panel!
Kunde ej avkomprimera konfig.fil.
//1000
Kunde ej hämta konfig.fil från panel.
Funktion endast tillgänglig online med panel…
Fel vid avkodning av konfig.fil!
Problem med filkomprimering – konfig. ej skickad till panel!
Spara alla ändringar?
Spara & skicka konfig.fil till panel?
Ladda ned konfigurationsfil från panel?
Detta skriver över alla ändringar du gjort i SigNETpro…
Vissa ändringar har inte sparats… Spara till fil nu?
//1010
Vill du ladda ned aktuell konfiguration till onlinepanel?
Filen finns redan – skriv över?
Bekräfta
Problem uppstod vid komprimering av fil!
Områden
Konfigurera områden i panelen.
Semesterdagar
Konfigurera semesterdagar i panelen.

//1020
Auto. skyddsaktiv.
Konfigurera auto. Skyddsaktiv. i panelen.
Nätverksinställningar
Konfigurera nätverksinställningar och tjänster.
EDP-inställn.
Konfigurera EDP-inställningar.



//1030
www.europlex.com
SigNETpro program för panelkonfig.
Europlex Technologies
SigNETpro
OK
Anslut till snabbprogrammerare.
Snabbprogrammerare
Välj
Anslut
//1040
Kunde ej detektera Signet-snabbprogrammerare!
Hanterare för snabbprogrammerare
Filer hittades i snabbprogrammerare
Port
Version
Varning: Koppla inte bort snabbprogrammeraren medan snabbprogrammeraren
Hanterarformulär är öppet…
Uppdatera
Ta bort alla filer
//1050
Ta bort fil
Stäng
Importera från programmerare
Exportera till programmerare
% använt utrymme
% ledigt utrymme
Kapacitet
Byte

//1060
ID
Filnamn
Storlek (Byte)
Datum
Uppdaterar fillista…
Importera fil från snabbprogrammerare:
Tar emot fil från programmerare.
Exportera fil till snabbprogrammerare:

//1070
Ta bort fil
från programmerare?
Problem uppstod vid borttagning av fil!
Ta bort alla filer från programmerare?
Importera fil
Välj en fil att importera!
Detta är en loggfil.
SigNETpro extraherar och öppnar filen i Anteckningar.
Fortsätt?
//1080
Importera konfig.fil
Fel vid avkodning av konfig.fil!
Problem vid hämtning av fil från programmerare!
Problem uppstod vid borttagning av filer!
Välj en fil att importera…




//1090
Programmerare, filexport
Välj installation att exportera
Filnamn i programmerare
Utveckling
Exportera
Välj installation…
Ange ett giltigt användarnamn...
Tillräckligt med ledigt utrymme saknas i snabbprogrammerare
för att slutföra begäran!
//1100
Filnamnet finns redan i programmeraren!
Vill du skriva över?
Exporterar fil.
Uppdaterar.
Vänta…
Varning
Lägg till EDP-mottagare
Konfigurationsinfo för ny EDP-mottagare…
Beskrivning
//1110
Mottagar-ID
Nätverksadress
Telefonnummer 1
Telefonnummer 2
Beskrivning av mottagare
Unikt ID-nummer.
Mottagarens IP-adress. (Lämna blank vid endast uppringd anslutning)
Mottagarens telefonnummer. (Lämna blank om enbart IP)
Mottagarens backuptelefonnummer. (Lämna blank om enbart IP)
//1120
OK
Avbryt
Ange ett mottagar-ID innan du sparar...
Du har redan en mottagarepost med detta mottagar-ID!
Lägg till exp.
Lägg till ny exp.
Välj info för expansionsenhetstyp
Expansionsenhets-ID
Serienr
//1130
Beskrivning
Typ
Inmatning
Utmatning
Maximalt antal expansionsenheter har nåtts!
Maximalt antal knappsatser har nåtts!
Maximalt antal I/O-expansionsenheter har nåtts!


//1140    'Zonattribut
Åtkomst
Uteslut A
Uteslut B
24 timmar
Lokal
Dubbellarm
Närvarosignal
Spärra
Normalt öppen
Tyst
Logg
Endast öppen
Endast rapport
Slututgång
Helakt. knappakt.
Helakt. inakt.
Förbikopplare


//1160  'Utmatningstyper
Auto. aktiv.
Användartvång
PIR-maskad
Zoner uteslutna





//1170
Januari
Februari
Mars
April
Maj
Juni
Juli
Augusti
September
//1180
Oktober
November
December

Zonkonfig.
Redigera zoninfo…
OK
Avbryt

//1190
Välj giltig zontyp från lista…
Redigera grupper
Redigera installationsgrupper
Ta bort
Lägg till ny
Byt namn
Stäng
Gruppbeskrivning
Du kan inte ta bort standardgruppen!
//1200
Välj en grupp från listan…
Ta bort grupp
Installationer i denna grupp omtilldelas till gruppen 'STANDARD'...
Ändra inloggningsparametrar
Ändra inloggningslösenord
Gammalt inloggningslösenord
Nytt inloggningslösenord
Bekräfta nytt lösenord
Spara
//1210
Avbryt
Ange ett nytt inloggningslösenord!
Ny och bekräftad kod matchar inte!
Inloggningslösenord har ändrats…
Du måste ladda ned konfig.filen för att ändringarna ska gälla i panel…
Gammalt lösenord är fel!



//1220
Systemalternativ
Allmän
Modemalternativ
Kontrollera datumstämpel för konfig.i panelansl.
Föruppr.sträng
Väntetid
1-60 sek
OK
Avbryt
//1230
Lägg till X-10 PÅ, utlösare
Lägg till X-10 OFF, utlösare
Utlösartyp
Utlösare
Utmatningsutlösare
Zonutlösare
Tidsutlösare
Trådlös fjärrkontroll
Timme
//1240
Minut
Zon
Läge
Användarfjärrkontroll
Avbryt
Användare
Vald fil är ej giltig SigNET-fil för inb. programvara.


//1250
Uppgrad. inb. programv.
Info om fil för inbyggd programvara.
Filsökv.:
Typ av inbyggd programvara
Paneltyp
Version på inbyggd programvara
Längd
CRC
Uppgradera nu…
//1260
Avbryt
OBS! När du skickat filen med inb. programv. startas panelen om.
Du förlorar anslutningen och måste återansluta
när panelen har startats om helt…
Inbyggd programvara uppdaterad!
Uppgr. av inbyggd programvara lyckades... SigNETpro kopplar från nu...
OBS! Du måste koppla från och återansluta USB-kabeln till panelen
innan du kan återansluta!
Varning: När uppgraderingen har startat kan du inte avbryta… Fortsätt?
//1270
Direkt - (USB)
Direkt - seriell RS232
Comport:
Tar emot fil…
Avbryt…
Ingen SigNET-comport detekterad!
Ansluten
Hämtar enhetsinfo…

//1280
Fast programvara i denna panel har funktioner som ej stöds av denna
version av SigNETpro....
Senaste versionen av SigNETpro måste inst. För anslutning till denna panel
Fast programvara i denna panel stöds ej av SigNetPro…
Uppgradera fast programv. för SigNET-panel innan du återansluter…
Aktuell version av inb. programv. i panel
Utgåva på inbyggd programvara
Anslut ändå?

//1290
Du är ansluten till en
Konfig.fil som lagras på en disk om för en SigNet 100… Fortsätt?
Kunde ej detektera SigNET-panel på vald port…
Kunde ej detektera giltig SigNET-panel…
SigNETpro har detekterat att konfig.filen i panelen
ev. ej är synkroniserad med konfig.filen på datorn:
Datumstämpel för panelkonfig.fil
Datumstämpel för PC-konfig.fil

//1300
Du bör utföra en filuppladdning eller -nedladdning
för att synkroniserad konfig.filer.
Hämtar statusinfo…
Ingen Signet-panel ansluten via USB!
Välj en anslutningssökväg!
Laddar installationskonfigurationsfil…
INSTALLATION
Välj en från installationslistan…
Ange ett giltigt installations-ID!
//1310
Du har redan en installation med detta ID
ändra installations-ID
Vill du skicka konfig.fil för ID?
Utmatningsutlösare
Zonutlösare
Tidsutlösare
Trådlös fjärrkon.utlösare


//1320
Lägg till utlösare och info.
Aktiverad
Beskrivning
X-10 knappsats
Testa X-10-enhet -
AV
PÅ
OK
Avbryt
//1330
Trådlös fjärrkontroll
Användarfjärrkontroll
Zon
Användare
Skickar kommando för att X10-enhet ska
Ingen
Utlösare för X-10-enhet
Inställningar
Utlösare för X-10-enhet
//1340
Allmänt - X10-konfig.
Anslut till panel
Koppla från panel
Skicka konfig.fil till panel
Hämta konfig.fil från panel
Emulering av knappsats
Växla teknikerläge
Utskrift av konfig.sammanfattning
Skapa ändringar i konfig.fil
//1350
Avsluta konfig.läge
Konfig.läge, verktygsfält
ONLINE
Offline
Hämtar ny datumstämpelinfo…
Tar emot konfig.fil…
Uppdaterar konfigurationsdata…
Aktiverar programteknikerläge…
Aktiverar fullständigt teknikerläge…
//1360
Problem med filkomprimering – konfig. ej skickad till panel!
Kunde ej avkomprimera konfig.fil.
Spara alla konfig.ändringar?
Koppla från panel?
Spara ändringar & skicka konfig.fil till panel?
Hämta konfig.fil från panel?
Konfig. användare
Red. rättigheter, områden, begränsningar etc.
SMS-konfig.
//1370
Aktivera
Nummer
Händelser
Markera om tekniker ska kunna ta emot SMS-händelser
Larmaktivering
Larm bekräftade av flera zoner
Fel- och sabotageaktiveringar
Aktivera och inaktivera skydd
Spärra och isolera
//1380
Övriga händelsetyper
OK
Ta bort
Avbryt
Välj en annan användarkod…
Vill du ta bort användare
RFID-etikett
Trådlös fjärrkontroll
Lägg till användare
//1390
Ändra teknikerkod
Inställning av tekniker-SMS
Tekniker, webbkod
Alla användare
Allmän - konfig. användare
Isolera
Fördröj auto. aktiv.


//1400
Panellogg
Allmänt - panellogg
Systemlogg
Från
Till
Datum
Tid
Hämta logg:
Spara logg till fil
//1410
Logg
Textformat
Begär loggfil…
Startdatum måste infalla före slutdatum!
Anslut till panel innan rapport körs…
Filen finns redan – skriv över?
Loggfil för
Bekräfta

//1420
Välj programteknikerläge
Välj fullständigt teknikerläge
Teknikerkod
Ändra teknikerkod
PIN-kod
Gammal kod
Ny kod
Bekräfta ny kod
OK
//1430
Avbryt
OBS! Ändringarna tillämpas när konfig.fil har skickats till panelen…
Webbåtkomstkod
Webbkod aktiverad
Lämna avmarkerat om du vill använda PIN-kod för webbåtkomst
PIN-kod för tekniker ändrad!
Du måste ladda ned konfig.filen för att ändringarna ska gälla i panel…
Ny och bekräftad PIN-kod matchar inte!
Gammal teknikerkod är fel!
//1440
Webbkod för tekniker ändrad!
Ny och bekräftad webbkod matchar inte
Ange en giltig webbkod...
SMS-konfig.
Tekniker-SMS, konfig.
OK
Avbryt
Panelinställn. - zoner
Lista
//1450
Trådlös sensor
Panelinställn. - trådlöst
Trådlösa sensorer
Ta bort trådlösa sensorer
Visa sesnorlogg
Visa ej registrerade trådlösa enheter
Lista
Inställningar

//1460
Internt
Externt
Sabotagevakt inaktiverad
Sabotagevakt aktiverad
Inställn. för trådlös komm.
Antenn
Välj vilken typ av antenn som är ansluten till den trådlösa modulen.
Övervakning
Välj om utebliven sensorövervakning ska aktivera ett larm om zonsabotage.
//1470
OK
Begär händelselogg för sensor-ID
Snabblogg – sensor-ID
Ingen trådlös enhet vald!
Välj en trådlös sensor från rutnätet…
Vill du ta bort sensor-ID



//1480
Sensor
ID
Typ
Zon
Batteri
Övervaka
Ej registrerade enheter
Ej registrerade trådlösa enheter
Välj en trådlös enhet att registrera
//1490
Uppdatera
Stäng
Sensor-ID
Typ
Mottaget
Status
Mottagare
Signal

//1500
Trådlöst
ID
Alla zoner har redan tilldelats!
Registrera sensor
Registrering av trådlös sensor
Info om trådlös sensor…
Sensor-ID
Beskrivning
Sensortyp
//1510
Zontyp
Lägg till
Avbryt
OBS! För att registrera denna trådlösa sensor i panelen måste du
hämta konfig.fil till panelen.
Test
Skickar SMS-testkommando…


//1520
Närvarosignal
Auto. aktiv.
Konfiguration av område
Lägg till område
Lista
Område
Redigera
Du har redan tilldelat maximalt antal områden för denna panel…

//1530
Ja
Nej
Konfigurationsinfo för område…
Närvarosignal
Delaktivering modifierare
Delaktivering A
Delaktivering B
Delaktivering tidsinställd
Åtkomst till delaktivering
//1540
Delaktivering, in-/utgång
Delaktivering, lokal
Ta bort
OK
Avbryt
Du kan inte inaktivera område 1…
Område 1 måste alltid vara aktivt…
Ta bort det här området?

//1550
Allmänt - panelstatus

OBS! Informationen nedan visar onlinestatusinformation för panelen
(endast tillgänglig vid anslutning till panel…)
Sammanfattning
System
Ethernet
Ström
Modem1
//1560
EBUS
Modem2
Installationsnamn
Installations-ID
IP-adress
Installatörens namn
Installatörens telefonnummer
Installationsdatum
Områden
//1570
Användare
Zoner
Expansionsenheter
Version på inb. programv.
Panel S/N
Återställ alla varningar
Uppdatera
Fullständig tekniker
Modem 1, logg
//1580
Modem 2, logg
Systemtid
Skåpsabotage
Reservutg., sabotage 1
Reservutg., sabotage 2
Sirensabotage
Trådlös modul
Antennsabotage
MAC-adress
//1590
IP-adress
Nätmask
Gateway
Ta emot
Överför
Nätspänning
Batteri
Batterispänning
Reservutg.spänning
//1600
Reservutg.ström
R.ut.säk
Ext. siren, säkring
Int. siren, säkring
Modemstatus
Typmonterad
Linjestatus
Inkommande samtal
Längd, inkommande samtal
//1610
Utgående samtal
Längd, utgående samtal
Missl. uppringningsförsök
Kabelstatus
Expansionsenheter online
Kommunikation
Skåpsabotage
Antennsabotage
RF-störning
//1620
Säkring
Nätspänning
Batteri
Offline
Sammanfattning
Zoner
Områden
Systemvarningar
EBUS
//1630
Zonsammanfattning
Uppd. zoner
Logg
Återställ larm
Spärra
Isolera
Blötläggning
E-Bus-sammanfattning
Uppdatera
//1640
Systemvarningar, sammanf.
Uppdatera
Återställ varningar
Spärra
Isolera
Återställ
Områdessammanf.
Uppdatera
Inakt
//1650
Delaktivering A
Delaktivering B
Fullst. aktivering
Varning
Inmatning
Status
Område
Beskrivning
Läge
//1660
UtlösarID
Beskrivning
Kabelritning
Typ
Inb. programv.
Komm.
Status


//1670
Zon
Beskrivning
Område
Zontyp
Inmatning
Status
Online
Offline
Panelstatusinformation
//1680
Skickar Spärra-kommando.
Skickar Ta bort spärr-kommando.
Skickar Isolera-kommando.
Skickar Ta bort isolering-kommando.
Skickar zon
Isolera-kommando.
Ta bort isolering-kommando.
Spärra-kommando.
Ta bort spärr-kommando.
//1690
Blötläggning-kommando.
Torrläggning-kommando.
Aktiverar programteknikerläge…
Aktiverar fullständigt teknikerläge…
Begär zon
logg
Snabblogg - zon
Raderar alla zonlarm…
Begär händelselogg för modem
//1700
Snabblogg - modem
Raderar alla varningar…
Raderar systemvarningar…
Skickar område
Helaktivering-kommando.
Styrenhet - kan.1
Styrenhet - kan.2
Expansionsenhets-ID

//1710
Kabelfel
Mellan
och
Utskrift av panelkonfig.data
Utskrift av panelkonfig.data, sammanfattning
OBS! Denna utskrift hämtar information från
konfigurationsfilen som lagras av SigNETpro.
Uppdatera konfig.datainfo
Skriv ut
//1720
Avbryt
Jämför konfigurationsdata…
Skickar data till skrivare…
Begränsad
Standard
Administratör
Isolera
Fördröj auto. aktiv.

//1730
Installationsinfo
Systemalternativ
Timervärden
Användarkonfiguration
Antal användare
Konfiguration av område
Antal områden
Zonkonfiguration
Antal zoner
//1740
Zon
Område
Användare
Konfiguration av expansionsenheter
Antal expansionsenheter
ID
Trådlösa enheter
Antal trådlösa enheter
Enhet
//1750
Installationsnamn
Installations-ID
Paneltyp
IP-adress
Telefon 1
Telefon 2
Typ
Region
Grad
//1760
Tvång
Siren vid första
Återutlösare för siren
Siren vid aktiveringsfel
Blixtljus vid aktiveringsfel
Återställn. via fjärrkontroll
PIN-siffror
Visa alltid tillstånd
Auto. återställning
//1770
Tillåt tekniker
Tillåt tillverkare
Int. sirener
Ext. sirener
Ext. sirenfördröjning
Ext. siren/blixtljus
Närvarosignal
Bekräfta tid
Dubbellarm
//1780
Blötläggning
Nätspänning, fördr.
Uppringningsfördr.
RKD-tidsgräns
Fel vid trådlös aktivering
Trådlöst bortfall
Teknikeråtkomst
Siren vid helaktivering
Blixtljus vid helaktivering
//1790
Utgångstid
Ingångstid
Slututgång
Varning, auto. akt.
Namn
Typ
Alternativ
Områden
Beskrivning
//1800
Expansionsenhet
Typ
Område
Attribut
Beskrivning
Serienr
Typ


//1810
Sensor-ID
Sensortyp
Zon-ID
Bostad
Företag
UK PD6662-överensstäm.
Irländska standardkrav – överensstäm.
Europeiska standardkrav – överensstäm.
Överensstäm. kanadensisk ULC
//1820
Överensstäm. amerikansk UL
Tekniker
Grad 2
Grad 3
Aktiverad
Inaktiverad
Minuter
Sekunder
Dagar
//1830
Inmatning
Utmatning
Kommunikation - serieport
Inställningar





//1840
Kommunikation - modemkonfiguration
Modeminställningar
Modem 1, primär
Modem 2, sekundär
Aktiverad

Telefonnr, prefix


//1850
0 till 999 sekunder
Aktiverad
Modemtyp
Land
Svarsläge
Antal signaler
Prefix
Linjeövervakning
Linjeövervakning, timer
//1860
SMS-aktiverat
SMS-servernummer
SIM PIN
Testa SMS
(Endast PSTN)
(Endast GSM)
Test
RedCare-modemtyp
RedCare-utmatningsmappning
//1870
Kn1
Kn2
Kn3
Kn4
Kn5
Kn6
Kn7
Kn8

//1880
Svara aldrig
Svara efter 'x' SIGNALER
Ring/frånkoppl./ring - sekvens
Irland
UK
Spanien
Frankrike
Tyskland
Italien
//1890
Indien
USA
Kanada
Singapore
Finland


Inaktiverad
Larm
//1900
Bekräftat larm
Panik
Uppehåll
Brand
Sabotage
Fel
Medicinskt
Aktivera skydd

//1910
Inaktiverad
Aktiverad
Helakt.
PSTN
GSM
REDCARE
Klassisk
GSM
Inställningar
//1920
SMS-test
SMS-mottagare
Nummer
Meddelande
OK
Avbryt



//1930
Ange ett nummer att skicka meddelande till
SMS-test lyckat!
SMS-servernummer

Lista över kända SMS-servrar
Meddelandeservernummer
OBS! Nummerpres. måste aktiver.
Stäng

//1940
Land/företag
Utgående nummer
Registrering
Kommunikation - larmrapportscentra
Lägg till
Lista



//1950
SIA
Kontakt-ID
Snabbformatering
SIA-utökat 1
SIA-utökat 2
Primär
Backup


//1960
Inaktiverad
Timme
Timmar
Dagar
Larmmottagningscenter
Lägg till/redigera LMC
Lägg till/redigera info om larmmottagningscenter
Beskrivning
Konto
//1970
Protokoll
Prioritet
Nummer 1
Nummer 2
Uppringningsförsök
Testanrop
Identifiering av larmmottagningscenter
Kontonummer
Protokoll som används i komm.
//1980
LMC-prioritet
Telefonnummer 1
Telefonnummer 2
Antal uppringningsförsök för anslutning till mottagaren
Intervall mellan automatiska testanrop
LMC - modemtestanrop
OBS! LMC måste programmeras i panelen för att detta testanrop ska lyckas…
Filter
OK
//1990
Ta bort
Avbryt
Skickar LMC-modemtestkommando…
LMC-test lyckat!
Det finns redan ett larmmottagningscenter med detta kontonummer!
Du kan inte ta bort den här posten eftersom den inte har sparats
Vill du ta bort detta larmmottagningscenter?


//2000
LMC-filter…
LMC-filter
Konfigurera larmrapportscentra…
Händelsefilter
Larm
Bekräftade larm
Fel
Aktivera skydd
Spärrar
//2010
Övrigt
Larmaktivering och -återställning
Larm bekräftade av flera zoner
Fel- och sabotageaktiveringar
Aktivera och inaktivera skydd
Spärra och isolera
Övriga händelsetyper
Områden
Kanalfilter för snabbformatering
//2020
Kanal
Omfattning
system
OK
Avbryt




//2030
Aktivera
Markera för att aktivera EDP
UDP-port
UDP-port för mottagning av IP-paket (standard är 50000).
Fjärrkonfiguration
Markera för att aktivera fjärrkonfiguration av EDP
Fjärrlösenord
Lösenord för fjärrkonfiguration
Konfigurerade mottagare
//2040
Lägg till ny mottagare
ID
Beskrivning
IP-adress
Telefon 1
Telefon 2
Kommunikation - Europlex-dataprotokoll
Lista
Inställningar
//2050
Ange ett mottagar-ID innan du sparar...
Du har redan en mottagarepost med detta mottagar-ID!
Redigera EDP-mottagare
Redigera mottagare
Redigera EDP-mottagarinst.
Beskrivning
Mottagar-ID
Nätverksadress
Telefonnummer 1
//2060
Telefonnummer 2
Beskrivning av mottagare.
Numerisk identifiering använd av EDP för unik identifiering av mottagare.
Mottagarens IP-adress i nätverket.
Mottagarens telefonnummer för uppringning.
Mottagarens telefonnummer för uppringning.
Avancerat
OK
Ta bort
//2070
Avbryt
Vill du ta bort mottagar-ID
EDP-mottagare - avancerade inställn.
Avancerade mottagarinställn.
Konfig. EDP-inställningar - avancerat
Säkerhet
Nätverk
Uppringning
Händelser
//2080
Filter
OK
Avbryt
Kommandon aktiverade
Kryptering aktiverat
Krypteringsnyckel
Markera om inkommande kommandon tillåts från mottagaren.
Markera om data till/från mottagaren är krypterade.
32 hexadecimala siffror
//2090
Nätverk aktiverat
Nätverksadress
Nätverksport
Avsökning aktiverat
Avsökningsintervall
Avsökningsutlösare
Markera om händelser ska kunna rapporteras via nätverket
Mottagarens IP-adress i nätverket. (Lämna blank vid endast uppringd anslutning)
Mottagarens UDP-port i nätverket.
//2100
Markera om du vill aktivera IP-avsökning från mottagaren
Sekunder mellan avsökningar
Antal uteblivna avsökningar innan nätverksfel registreras
Uppringning aktiverat
Uppringning vid nätverksfel
Uppringningsintervall 1
Uppringningsintervall 2
Markera om händelser ska kunna rapporteras via uppringning
Markera om ett uppringt testanrop ska ske vid nätverksfel
//2110
Minuter mellan uppringda testanrop när nätverkslänk är upprättad
Minuter mellan uppringda testanrop när nätverkslänk är nere
Primär mottagare
Sätt händelser i kö igen
Händelsefilter
Markera om primär mottagare, avmarkera för backupmottagare
Markera om händelser som misslyckas rapportera åter ska köas.
Definiera händelser som ska rapporteras till denna mottagare

//2120
Mottagare, händelsefilter
Händelsefilter
Konfigurera filterinställningar, EDP-händelse
Larm
Bekräftade larm
Fel
Aktivera skydd
Spärrar
Övrigt
//2130
Larmaktivering och -återställning
Mottagare, händelsefilter
Fel- och sabotageaktiveringar
Aktivera och inaktivera skydd
Spärra och isolera
Övriga händelsetyper
Områden
OK
Avbryt
//2140
Kommunikation - nätverksinställn.
SSL-aktiverad
Markera om du vill aktivera krypterad webbserver
SNMP-aktiverad
SNMP-gemenskap
Markera om du vill aktivera SNMP (Simple Network Management Protocol)
Gemenskaps-ID för SNMP-protokollet
Portalregistrering
Aktiverad
//2150
Portalens IP-adress
Portaltjänst
WAN IP-adress
WAN-port
Uppdateringsintervall
Registrerings-ID:
Senaste registrering:
Markera om du vill aktivera portalregistrering
IP-adress till portaltjänsten
//2160
Den port portalservern lyssnar på
IP-adress till SigNET från externt nätverk
Portadress till SigNET från externt nätverk
Registreringsintervall i minuter
Ethernet
Portal
Tjänster


//2170
Semesterdagar
Panelinställn. - semesterdagar
Semesterdagar, konfig.
Semester giltig för detta år
Semester giltig varje år (håll 'shift'-tang. nedtryckt när du väljer)
Semester giltig för nästa eller föreg. år
(håll 'shift'-tang. nedtryckt när du väljer)
[Tips: För musen över semestern för att visa semesternr och datum…]
Kalendervy
//2180
Listvy
Någon
Varje år
Semesterdagar
Du har nått maximalt antal semesterdagar som kan tilldelas
Semesterdagar, tilldeln.
Välj år för denna semester
Tilldela

//2190
Semester-ID
Aktiv
Dag
Månad
År
Auto. skyddsaktiv.
Konfigurera auto. skyddsaktiv. för system
Konfigurera auto. skyddsaktiv. för system.
Automatisk inaktivering
//2200
Auto. aktiv.
Söndag
Måndag
Tisdag
Onsdag
Torsdag
Fredag
Lördag
Semesterdagar
//2210
H
Min
Snabbinställn.
Mån-fre
OK
Spara
Ange tider för auto. inakt./akt. ovan och klicka på 'Uppdatera'
för att automatiskt tilldela värdena Måndag-fredag…

//2220
Konfigurera område
auto. skyddsakt.
Konfigurera auto. skyddsaktiv. för område
Systemtimers
Klicka på timervärdet för att redigera posten
Varje post har ett maximi- och minimivärde som måste följas…
Identifiering
Standarder
Alternativ
//2230
Timers
Klocka
Språk
Timer
Värde
Enheter
Min
Max
Beskrivning
//2240
Minuter
Sekunder
Dagar
Interna sirener
Externa sirener
Ext. sirenfördröjning
Ext. siren/blixtljus
Närvarosignal
Bekräfta tid
//2250
Dubbellarm
Blötläggning
Nätspänning, fördr.
Uppringningsfördr.
RKD-tidsgräns
Fel vid trådlös aktivering
Trådlöst bortfall
Teknikeråtkomst
Siren vid helaktivering
//2260
Blixtljus vid helaktivering
Utgång
Ingång
Slututgång
Varning, auto. akt.
Varaktighet för interna sirener när ett larm aktiveras.
Varaktighet för externa sirener när ett larm aktiveras.
Fördröjd aktivering av externa sirener.
Varaktighet för blixtljusutgång när ett larm aktiveras.
//2270
Varaktighet för närvarosignal när zon med NÄRVAROSIGNAL-attributet öppnas.
Max. tidsperiod mellan larm från två olika zoner, som orsakar bekräftat larm.
Max. fördröjning mellan aktiv. av zoner m dubbellarmsattr. som orsakar ett larm.
Antal dagar en zon förblir i blötläggningstest före återgång till normal drift.
Den tid ett nätspänningsfel måste förekomma innan det rapporteras.
Uppringare, fördröjn.
Antal sekunder en knappsats väntar på knappinmatning innan den lämnar menyn.
Antal minuter utan övervakning som förhindrar skyddsaktivering.
Antal minuter utan övervakning som rapporterar ett sensorbortfall.
//2280
Antal minuter innan teknikeråtkomst upphävs automatiskt.
Aktivera extern siren tillfälligt för att indikera helaktivering.
Aktivera extern siren/blixtljus tillfälligt för att indikera helaktivering.
Antal sekunder som tillåts för att lämna fastigheten under aktivering.
Antal sekunder som tillåts för inträde i fastigheten under inaktivering.
Antal sekunder i fördröjning innan aktivering efter slututgång stängts.
Antal minuter varningen ska visas innan automatisk aktivering.


//2290
Ange datum/tid
Datum
Tid
Hämta PC-datum/tid
Skicka till panel
Aktivera
Markera om SigNETPro ska kunna ansluta till panelen.
Teknikeråtkomst
Markera om teknikeråtkomst måste beviljas för anslutning av SigNETpro.
//2300
Lösenord
Löseord som används av SigNETpro.
Aktivera IP
Markera om SigNETpro-programmet ska ansluta till systemet via IP.
IP-port
Välj vilken IP-port SigNETpro ska ansluta till.



//2310
Tvång
Siren vid aktiveringsfel
Blixtljus vid aktiveringsfel
Återställning via fjärrkontroll
Byt namn på Delaktivering A
Byt namn på Delaktivering B
Alternativ för delaktivering
Aktivera CS-meddelande
CS-meddelande, linje 1
//2320
CS-meddelande, linje 2
Visa alltid tillstånd
Bekräftelse
Markera om användarkod +1 ska rapportera användartvång.
Om markerad ext. och int. aktiveras siren/blixtljusutgång vid obekräftat larm.
Om markerat, aktiveras siren/blixtljusutgång igen om en andra zon detekteras.
Om markerat, aktiveras de interna sirenerna när panel ej kan aktiveras
Om markerat, aktiveras det externa siren/blixtljuset när panel ej kan aktiveras.
Om markerat, återst. varningar när en andra inaktiv. görs via en fjärrkontroll.
//2330
Byt namnet på Delaktivering A.
Byt namnet på Delaktivering B.
Ändra alt. för Delaktivering A och B.
Aktivera för att visa meddel. när panelen kontaktar larmrapporteringscenter
LMC-meddelanderad 1 (16 tecken)
LMC-meddelanderad 2 (16 tecken)
Om markerat visas alltid skyddstillst. i teckenfönstret.
Läge för sekventiell bekräftelse
Redigera
//2340
Installationsdatum
Panelinställn. – systeminställn.
Bostad
Företag
Region
Välj för överensstämmelse med de kanadensiska ULC-kraven
Välj för överensstämmelse med de amerikanska UL-kraven


//2350
Alternativ för delaktivering
Ändra alternativen för Delaktivering A och B.
Delaktivering A
Delaktivering B
Delaktivering tidsinställd
Åtkomst till delaktivering
Delaktivering, in-/utgång
Delaktivering, lokal
Spara
//2360
Avbryt
Ange ett värde för denna timer…
Skickar datum/tid…
Konfigurera policy för systemvarning
Konfigurera policy för zonlarm
Konfigurera policy för sabotagelarm
Sändn. datum/tid misslyckades!
Funktion endast tillgänglig online!

//2370
Varning! Du inaktiverar
Åtkomst…
Om du laddar ned denna ändring till panelen kan du inte
ansluta till panelen med
Är du säker?
Du har valt att ändra en grad som kan påverka dina timervärden.
Alla värde som är utanför min/max som är tillåtet för graden
justeras automatiskt.
Vill du fortsätta?
//2380
Ändrar grad – timervarning…
Dina användarkodsiffor är inställda på fyra.
Ändring till denna grad
Modifierar automatiskt dina koder till 5 siffror
Vill du fortsätta?
Ändrar grad – användarkodvarning…



//2390
Styrenhet, nätspänningsfel
Styrenhet, batterifel
Styrenhet, reservutg. Säkringsfel
Styrenhet ext. Siren, säkringsfel
Styrenhet int. Siren, säkringsfel
Styrenhet, sirensabotage
Styrenhet, skåpsabotage
Styrenhet, reservutg. sabotage 1
Styrenhet, reservutg. sabotage 2
//2400
Styrenhet, antennsabotage
Styrenhet, RF-störning
Modem 1, fel
Modem 1, linjefel
Modem 2, fel
Modem 2, linjefel
E-BUS-kabel, fel
Kommunikationsfel
Användartvång
//2410
Status för expansionsenhet

Statusinfo för expansionsenhet
Expansionsenhets-ID
Typ
S/N
Version på inb. programv.
Spänning
Batterispänning
//2420
Aktuell
Återställ varningar
Spärra
Isolera
Stäng
-



//2430
Kommunikation
Skåpsabotage
Säkringsfel
Nätspänning
Batteri
RF-störning
Antennsabotage
Panik
Blötläggning
//2440
Isolera
Spärra
Återställ
Ta bort isolering
Ta bort spärr
Skickar Spärra-kommando.
Skickar Ta bort spärr-kommando.
Skickar Isolera-kommando.
Skickar Ta bort isolering-kommando.
//2450
Raderar expansionsenh.varningar
Välj en varning från rutnätet ovan…
Torrläggning
Konfigurerad som ringnät
Kan. 1 - position
Kan. 2 - position
Skickar område
Delaktiv. A, kommando
Delaktiv. B, kommando
//2460
Läser status…
Isolera-kommando.
Okänd typ
byte
Modem inakiverat
Sekunder
Inmatning
Utmatning

//2470
Funktion endast tillgänglig när panel är online.
Välj en varning från rutnätet ovan…
Välj ett område från rutnätet ovan…
Panelinställn. – expansionsenh. && knapps.
Lägg till ny exp.
Omtilldel. expans.-ID/serienummer
Auto. omtilldel. serienummer från panelnoder
Inställningar
Lista
//2480
<Otilldelad>
Maximalt antal expansionsenheter har nåtts!
Funktion endast tillgänglig online med panel…
Maximalt antal knappsatser har nåtts!
Maximalt antal I/O-expansionsenheter har nåtts!
Inga expansionsenh. konfigurerade



//2490
E-BUS-inställningar
Konfigurera ENET-inställningar.
E-BUS-typ
Omförsök
Tidsgräns
Överföringsförsök vid interferens.
(standard är 25).
Sekunder en anslutningsinterferens måste föreligga innan varning rapporteras
(Standard är 10)
//2500
OK
Avbryt
Sluten slinga
Öppen slinga
Expansionsenheter
Omtilld. expansionsenheter
Välj en expansionsenh. och flytta med UPP/NED-tang…
Använd piltang. till höger för att omtilldela expansionsenhets-ID
Växla serienummer genom att dubbelklicka på expansionsenh.
//2510
OBS! Konfigurerad zon/utgång kvarstår för expansionsenhets-ID.
Flytta vald expansionsenhet upp, ID-lista
Flytta vald expansionsenhet ned, ID-lista
Tillämpa ändringar på konfig.fil nu
Position
Expansionsenhet
Typ
Serienr
Beskrivning
//2520
Växla serienr för expansionsenh.
med
[8In/2Ut]
[8Ut]
Dessa expansionsenh. Omtilldelas nu – fortsätta?
Välj en expansionsenh. från rutnätet ovan…
Det är bara tillåtet att växla serienr mellan expansionsenh. av samma typ…
Inga andra expansionsenh. av denna typ har konfig…
Problem med serienr för expansionsenh.
//2530
Zon
Beskrivning
Typ
Attribut
Område
Ändra EOL för alla systeminmatningar
Inmatningar
Utmatningar

//2540
Panelinställningar - styrenheten in- && utmatningar
Utmatning
Beskrivning
Typ
Tilldelad som:
Typ
Invertera
Logg
Testa utmatningar
//2550
Uppdatera utmatningsstatus
<Tilldelad>
Kontinuerligt
Momentant
Pulsad
<Områdesutmatning>
<Systemutmatning>
<Zon mappad>
<Åtkomst dörr>
//2560
Område
System O/P
Zon
Sänder utmatning
Ställ in AV-kommando.
Ställ in PÅ-kommando.
Läser utmatningsstatus…


//2570
Redigera inmatning
Konfigurera inmatningsinställn.
Inmatning
Linjeslut
Analyserad
Pulsantal
Grov attack
Zon
Beskrivning
//2580
Typ
Område
Attribut
OK
Avbryt
Välj giltig zontyp från lista…
Utmatningsredigering
Redigera utmatning
Konfigurera utmatningsinställn.
//2590
Utmatningstyp (mappning)
Systemutmatning
Områdesutmatning
Zonmappning
Beskrivning
Läge
På timer
Av timer
Invertera
//2600
Logg
[100ms]
OK
Avbryt
Välj en funktion för systemutmatning...
Välj ett områdesnummer och en utmatningsfunkt. inom området.
Välj en zon att mappa utmatningen till.


//2610
Avsluta expansionsenh.
Konfigurera inställn. för denna expansionsenh.
Expansionsenhets-ID
Typ
Serienr
Beskrivning
Utmatning
Beskrivning
Typ
//2620
Tilldelad som:
Läge
Invertera
Logg
Uppdatera utmatningsstatus
Testa utmatningar
OK
Ta bort
Avbryt
//2630
Inmatning
Linjeslut
Analyserad
Pulsantal
Grov attack
Zon
Beskrivning
Typ
Attribut
//2640
Område
Knappsatsalternativ
Områden tilldelade denna knappsats
Bakgr.belysning
Indikatorer
Summer
TEMPO-ingång
Panik
På när knapp trycks ned
//2650
Alltid PÅ
Alltid AV
Aktiverade synliga indikatorer
Aktivera knappsatssummern
Inaktivera knappar under ingångstid
Använda 2 funkt.knappar
Inmatningar
Utmatningar

//2660
Inaktiverad
Aktiverad
Aktiverad (tyst)
Redigera exp.enh. inmatn.
Sänder utmatning
Ställ in AV-kommando.
Ställ in PÅ-kommando.
Kontinuerlig
Momentant
//2670
Pulsad
Läser utmatningsstatus…
System O/P
Zon
Ta bort exp.enhets-ID
Är du säker?
Avbryt
<Inga händelser>

//2680
Datum/tid
Händelse
Mottagare
Signal
Status
Batteri
Typ
Nummer
Resultat
//2690
Ändra system-EOL
Linjeslutvärde för system
Ange EOL-värde för inmatningar (styrenhet & exp.enhet)
Välj typ av linjeslut
OK
Avbryt



//2700
Växla exp.enhet…
Växla exp.enhet
Välj exp.enhet att växla serienummer med…
Avbryt
Växla
ID
Typ
Serienr
Beskrivning
//2710
Växla serienr
med
Välj en expansionsenh. från listan…
Den fullständiga konfig.filen laddas ned. Är du säker?
Ändringar görs i konfig. av exp.enhet… Fortsätt?
VARNING – panel är i fullständigt teknikerläge!
Om du kopplar från nu fortsätter alla larm i panel att vara inaktiverade.
Är du säker? (J/N)

//2720
Problem med filkomprimering – konfig. ej skickad till panel!
Filen finns inte!
Välj en fil att importera…
Fel vid avkodning av konfig.fil!
SigNETpro kunde ej allokera serienumren
några är fortfarande oallokerade.
Skicka fil m. inb. programv. till panel
Importerar konfig.fil

//2730
Problem med exp.enheter!
Antalet exp.enheter i konfig.filen matchar inte antalet
exp.enheter i panelen.
exp.enheter i panel
exp.enheter i konfig.fil
Avbryt
Problem med exp.enhetstyper!
Exp.enhetstyperna i panelen matchar inte
exp.enhetstyperna i konfig.filen…
//2740
i konfig.fil
i panel
Konfig.filen kan enbart skickas till panel om alla exp.enhetstyper matchar
mellan panel och SigNETpro!...
Knappsats
I/O [8In/2Ut]
I/O [8Utmatning]
Analyserad
PSU
//2750
Trådlöst
Problem med exp.enheter!
Antalet exp.enheter i konfig.filen matchar inte antalet
exp.enheter i panelen.
exp.enheter i panel
exp.enheter i konfig.fil
Avbryt
Läser info om EBUS-exp.enhet....
SigNET inb. programv.
//2760
!!! Problem uppstod vid tolkning av panelloggdata…
Hämtar zonstatus…
Vänta medan filer tas bort…
Hämtar ej registrerade trådlösa enheter
Enhet är ej SigNET-snabbprogrammerare
Ansluten enhet är ej Signet 200- eller Signet 300-panel…
Komm.fel – anslutning till panel lyckades ej…
Ansluten paneltyp är inte densamma som i sparad inställning för konfig.fil
Panel
//2770
Fil
Vill du ändra filinställningen så att den matchar den nya paneltypen?
Trådlöst - ID
Inmatning
Utmatning
Programtekniker
Fullständig tekniker


//2780
Spärr/Ta bort spärr-kommando misslyckades!
Isolera/Ta bort isolering-komm. misslyckades!
Blötläggning/Torrläggning-komm. misslyckades!
Ändra teknikerläge-kommando misslyckades!
Fel uppstod under utförande av Zonlogg-kommando
Radera alla zonlarm-kommando misslyckades!
Problem uppstod under hämtning av modemlogg
Radera alla varningar-kommando misslyckades!
Fel uppstod under utförande av Område helakt.-kommando
//2790
Fel uppstod under utförande av Helakt.-kommando
Fel uppstod under utförande av Område delakt.-kommando
Fel uppstod under utförande av Område delakt. B-kommando
Fel uppstod under utförande av Delakt. B-kommando
Fel uppstod under utförande av Område inakt.-kommando
Fel uppstod under utförande av Inakt.-kommando
Kunde ej ansluta till panel!
X10 utmatning lägesändring-komm. misslyckades!
Problem vid hämtning av fil från programmerare
//2800
Problem vid läsning av enhetsinfo för snabbprogrammerare
Uppdat. av zonstatus misslyckades
Uppdat. av panelstatus misslyckades
Uppdat. av utmatn.status misslyckades
Fel uppstod vid hämtning av enhetsinfo
Hämtn. av ej registrerade trådlösa enheter misslyckades
Utmatning lägesändring-komm. misslyckades!
Fel uppstod vid sändning av fil till programmerare
Problem uppstod vid komprimering av fil!
//2810
LMC-test misslyckades!
Fel uppstod under utförande av Sensorlogg-kommando
Problem uppstod försök att hämta logg.
Sändn. av knapptr. misslyckades
Sändning av fil till panel misslyckades
Hämtning av datumstämpelinfo misslyckades
Kunde ej hämta konfig.fil från panel.
Ändra teknikerläge-kommando misslyckades!
Radera exp.enhetsvarningar-kommando misslyckades!
//2820
SMS-test misslyckades!
Hämtning av datumstämpelinfo misslyckades
Uppgr. inb. programv. misslyckades!
Fel vid avkodning av konfig.fil!
Ledigt utrymme
Använt utrymme
Byte


//2830  '-- Felmeddelanden start
OK
Kan inte återställa efter uppdat. av inb. programv. (ingen ansl.)
Kunde inte ringa ut
Förinit. av modem missl.
Modemet svarade inte på förinit.sträng
Modemet anslöt ej efter uppringning
Socketansl. förlorad
Socketansl. stängd
Ingen bärvåg
Kommandotidsgräns
Kunde inte allokera minne
Kunde inte avkomprimera
Fick fel avkomprimerad storlek
Kan inte öppna destinationsfil
Y-modemöverf. misslyckades
Ogiltiga argument
Endast till. i teknikerläge
Tillåts ej i teknikerläge
Internt fel
Ogiltigt område
Kan ej aktivera pga. öppna zoner
Kan ej aktivera pga. zoner i larm
Kan ej aktivera pga. zoner i sabotage
Kan ej aktivera pga. systemvarningar
Kunde inte allokera minne
Ogiltigt zon-ID
Oanvänt zon-ID
Ogiltigt nod-ID
Ogiltigt varnings-ID
Kan ej agera på användartvång
X-10 ej aktiverad på styrenhet
Modem upptaget
Modemfel
Sändningsfel
Åtkomst nekad! SigNETpro-åtkomst inaktiv. i panel
Åtkomst nekad, teknikeråtkomst krävs
Åtkomst nekad! Felakt. lösenord
Redan i teknikerläge
Det gick inte att avsluta teknikerläget, fel och sabotage måste åtgärdas först!
Ej i teknikerläge
Sensor-ID finns ej i panel!
Telefonnummer för långt
Ogiltigt modemnummer
Modem ej aktiverat
Kommando stöds ej
Ogiltig filtyp (internt fel)
Filmottagning misslyckades
Filöverf. misslyckades
Ogiltig fil
Ogiltigt språk
Kunde ej spara fil i flashminne
Okänd feltyp!
Ogiltigt grupp-ID






//2890  '-- OCX-returkoder
OK och slutförd
OK och pågår
Kunde ej öppna porten/filen för läsning
Port-/filläsning misslyckades
Kunde ej skriva till porten/filen för läsning
Ogiltig fil
Fel: Upptagen med föregående kommando
Ej ansluten till panel/programmerare
Kan ej öppna COM-port
Kunde ej skicka kommando till styrenhet eller fp (dålig ansl.)
Kan ej hämta filstorlek
Dåliga argument
Winsock-fel
Kan ej allokera minne
Ogiltig filtyp
Ogiltig filstorlek
Ogiltig fil-CRC
Kan ej ansluta, redan ansluten eller ansluter
Internt fel
Bärvåg borta
Kan ej ansl. via TCP/IP (IP-adress eller TCP-port ogiltig eller kan ej nås)
Förinit.sträng för modem missl.
Modemuppringning missl.
Okänd feltyp!
Ej redo
Kommando ej implementerat.
Tidsgränsfel uppstod
Överföringsfel
Anslutning misslyckades
//2920









//2930
Port 1 används - X10 aktiverad
Port 2 används - modem 2 aktiverat
Engelska (Nordamerika)
Franska (Kanada)





//2940
Knappsatser
Knappsatssammanf.
Konfigurerade knappsatser
Expansionsenheter
Maximalt antal knappsatser har nåtts!
Ta bort exp.enhets-ID



//2950
SigNETpro-lösenord har ändrats!
Vill du ändra SigNETpro-installationsdatafil för att matcha?
Panelversion






//2960
Dubbel 6K8/4K7
Dubbel 4K7/4K7
Dubbel 3K0/3K0
Dubbel 3K3/3K3
Dubbel 5K6/5K6
Dubbel 2K7/8K2
Dubbel 3K9/8K2
Dubbel 1K0/470

//2970
Version
SigNETpro-konfig.fil är inte kompatibel med
version av inb. programv. för ansluten panel!
Panelversion
Konfigurationsfil
SigNETpro kopplar från nu...
Uppgradera
Du har redan en installation med detta ID
ändra installations-ID
//2980
Uppgradera inb. programv.
Uppgradera till Version 1.3
Uppgraderar inb. programv. till
Uppgradera till
slutförd!
Inb. programv. ver.
Funkt. för uppgrad. av inb. programv. ändrar SigNETpro
konfig.filen för denna installationspost
Ändringen kan inte återställas – vill du fortsätta?
//2990
-
Redo
Detekterar
Initierar
Ringer upp
Svarar
Ansluten
Frånkopplad
Upptagen
//3000
Okänd
Inaktiverad
Ok
Ingen respons
Fel
Dålig PIN
Linjefel


//3010
PSTN
GSM
Redcare
OK
Varning
Spärra
Isolera
Fel

//3020
Inakt
Delaktivering A
Delaktivering B
Fullst. aktivering
Okänd
Stängd
Öppen
Kort
Frånkoppla
//3030
Maskad
DC-ers.
Sensor saknas
Okänd





//3040
OK
Spärra
Isolera
Blötläggning
Sabotage
Larm
Okänd


//3050
Online
Offline
Bortfall
Väntande
Markera om du vill tillåta tekniker att styra panelen via SMS
SMS-händelser
SMS-kontroll
Visa öppna zoner
Om markerat, visas öppna zoner i teckenfönstret i läget Inaktivering.
//3060
Stäng
Sabotage
Öppen
Styrenhet
Expansionsenhet
Hög
Låg


//3070
Status för knappsats
Statusinfo för knappsats
Knappsats-ID
Ange ett giltigt gruppnamn!
Gruppnamnet finns redan…




//3080
Engelska (N.amerika)
Franska (Kanada)
Svenska
Norska
Danska
Tjeckiska
Polska


//3090
Tekn. zoner rapport
Tekn. zoner visning
Tekn. zoner ljud
Tekn. zoner fördröjning
Tekn. Fördröjning
Antal sekunder i fördröjning före utlösn. av tekn.zoner
med fördröjningsattributet.


//3100
Avancerat
Kalendrar
Utlösare
Användarutmatningar
X-10
Licens
Veckotyp


//3110
Visa/redigera vald utlösare
Skapa ny utlösare
Lägg till ny PÅ-utlösare
Lägg till nya AV-utlösare
Positiv
Negativ
ID
Utlösarbeskrivning
<Inga utlösare konfigurerade>
//3120
Välj en utlösare från rutnätet…
Läser in utlösardata…
Välj en utlösare från rutnätet…
Maximalt antal utlösare har nåtts!
Läser in utlösardata…
Välj utlösare
Kant
Tilldela
Avbryt
//3130
Skapa ny utlösare
Visa vald utlösare
Anv. utmatningsutlösare
Konfigurera PÅ/AV-utlösare för användarutmatningar
Utlösare PÅ
Utlösare AV
Ta bort utlösare
Lägg till PÅ-utlösare
Lägg till AV-utlösare
//3140
Stäng
Välj en utlösare från rutnätet…
ID
Utlösare
Kant
Avancerade inställn. – användarutmatn.
Lista användarutmatningar
Utmatning
Knappsats
//3150
Utlösare
<INGA>
Utlösare tilldelad(e)
Läser in utlösardata för anv.utmatn…
Avancerade inställningar - utlösare
Utlösarlista
Lista över utlösare
Lägg till ny utlösare
ID
//3160
Beskrivning
Antal utlösarvillkor
Konfigurera allmän helgdag
Utlösarvillkor
Läser in utlösardata…




//3170
Utlösarkonfiguration
Konfigurerade villkor för denna utlösare
Utlösarnr
Utlösarbeskrivning
Aktiv tid
Tidsgräns
till
Kalender
Visa valda kalenderinställningar
//3180
Skapa ny kalender
Utlösarvillkor
Zon
Systemutmatning
Områdesutmatning
Trådlös fjärrkontroll
Knappsatskod
Tidsvillkor
Kalender
//3190
Ta bort denna utlösare
Ta bort valt villkor
Avbryt
OK
<Ingen kalender>
ID
In-/utmatningsvillkor
SYSTEMUTMATNING
OMRÅDESUTMATNING
//3200
PÅ
AV
Område
Zon
ÖPPEN
STÄNGD
KOPPLA FRÅN
KORT
Före tid
//3210
Efter tid
Lika med
Fjk.
Någon användare
Användare
Knappsatskod
Utlösarvillkor
Konfigurerade villkor för denna utlösare
Systemutmatning
//3220
Läge
Avbryt
Tilldela till utlösare
Zonvillkor
Systemutmatning
Trådlös fjärrkontroll
Knappsats, giltig kod
Tidsvillkor
Kalender
//3230
Systemutmatning, villkor
Trådlös fjärrkontroll, villkor
Knappsatskod, villkor
Tidsvillkor
Kalendervillkor
Områdesutmatning, villkor
Välj zon och zonläge…
Välj utmatning och utmatningsläge…
Välj enskild FJK. eller ALLA FJK.
//3240
Välj enskild Kod eller VALFRI kod…
Välj tidsvillkor…
Välj kalender (använder aktiva tider)…
Välj område, utmatning och utmatningsläge…
<Inga kalendrar konfigurerade>
Antal sekunder utlösarvillkoren måste vara sanna.
Zon
Zonvillkor
Knappsats, giltig kod
//3250
Område
Områdesutmatning
Utmatningsläge
Ta bort denna utlösare – utlösaren och dess villkor tas bort!
Fortsätt?
Ta bort varning
Ta bort villkoret
Välj en utlösare att ta bort…

//3260
PÅ tid
AV tid
På/av tid
Ta bort vald utlösare från listan?
Fortsätt
Ta bort
Adresseringsläge
Manuellt
Automatiskt
//3270
Återutlösare
Välj en användarutmatning att mappa utmatningen till.
Utmatningsmappning
Utmatningskonfiguration
Kalender
Inaktiverad
Automatiskt
Övervakat
Helakt.
//3280
Inakt
Automatisk områdesaktivering/inaktivering
Konfigurera auto. aktiv./inaktiv. för område
Automatiskt SMS-nr
Automatiskt SMS-intervall
Inkommande samtal
Svara bara om teknikeråtkomst beviljats


//3290
Inaktiverad
1 timme
24 timmar
48 timmar
7 dagar
30 dagar



//3300
Protokollversion
Välj den version av EDP-protokollet som ska användas med denna mottagare
Version 1
Version 2
Testa alla
Markera detta alternativ om alla modem ska testas
Maximalt antal kalendrar har nåtts!
<Användarutmatning>

//3310
Svenska
Norska
Danska
Tjeckiska
Polska




//3320
TEMPO + PIN
Återställ vid inaktivering
Offline sabotage
Om detta alternativ är markerat, krävs såväl en pinkod som TEMPO.
Om markerat, raderas varningar autom. 30 sek. efter inaktivering.
Om markerat, utlöses ett zonsabotageslarm om exp.enhetszon går offline.
Tvång
Rapportera användartvång om kod 1 eller kod 2 matas in på knappsatsen
Inaktiverad
//3330
Kod + 1
Kod + 2
Tekn. fördr.
Antal sekunder att fördr. utlösning av tekn.zoner med fördr.attributet.
Markera om användaren ska kunna ta emot SMS-händelser
Tekn. zoner rapport
Tekn. zoner visning
Tekn. zoner ljud
Tekn. zoner fördröjning
//3340
Läser in kalenderdata…
ID
Beskrivning
Startdatum
Slutdatum
Maximalt antal expansionsdagar har nåtts!
Allmän helgdag
Avmarkera denna undantagsdag?
Tilldela denna undantagsdag?
//3350
Vecka
Layout
Från
till
PÅ tid
AV tid
Veckotyp


//3360
Datum/tid, schemaläggning
Tilldela veckotyper till veckonummer
Veckonummer:
Kalender:
Beskrivning:
Välj år:
Veckotyper:
Tilldelade undantagsdagar:
Visa/definiera veckotyper
//3370
Ta bort tilldel. för vald dag
Lägg till/redigera undant.dagar
Tilldela vald veckotyp till alla veckonummer
Avmark. veckotyper från alla veckonummer
Tilldela alla veckor som veckotyp
Uppdaterar kalenderdata…
Avmarkera alla veckotypstilldeln.?
Uppdaterar kalender…

//3380
Ny undantagsdag
Skapa ny undantagsdag
Tilldela som allmän helgdag
Visa/redigera undant.dag
Befintliga undantagsdagar
Avmarkera undantagsdag
Veckodata
Visa På/av-schema för denna vecka
Ta bort denna kalender - är du säker?
//3390
Gruppfilter:
Orsak & verkan
<Ej tilldelad>
SMS-verifiering
Verifiering av mottagna kommandon för SMS-kontroll.
Endast PIN-kod
Endast nummerpresentation
Pinkod och nummerpresentation
Endast SMS-pinkod
SMS-pinkod och nr.presentation
Problem med knappsatser!
Antalet knappsatser i konfig.filen matchar inte antalet
knappsatser i panelen…
knappsatser i panel
knappsatser i konfig.fil
Avbryt



//3410
Filen du valt är inte en SigNETpro-konfigurationsfil…
Kopiera inb. programv. till programmerare
Kopiera nu…
Fönster för snabbprogrammerare stängdes
Inga knappsatser konfigurerade!
Auto. statusuppdatering
Inte monterad
Typ
Visa PSU-status
//3420
Länk saknas
12V läge
7 A batteri
17 A batteri
--
Om markerat ignoreras signaler som tas emot med låg signalstyrka.
Filter


//3430
RF-typ
RF-version
Datum && tid
Automatisk omställning till sommartid
Synkronisera tid med nätspänning
Användartvång
Tekniskt
Zoner uteslutna

//3440
Ändring till manuellt adress.läge leder till automatisk
omkonfiguration av expansionsenhet
Vissa zoner kan flyttas under denna process…
Panel kan ej konfig. för manuell EBUS eftersom icke-adresserb. exp.enh
typ(er) redan har konfigurerats
Exp.enh.-ID används redan!
Visa alla zoner


//3450
Position
ID
Status
Typ
S/N
Beskrivning
Kartsammanf. av online-EBUS
Lista över exp.enh./knappsatser med fysisk ansl. till panel…
Uppdatera
//3460
Ringsignal
Bussnät
Stäng
Topologi
Port
Exp.enhetstyper har konfigurerats som ej stödjer manuell adressering…
EBUS förblir konfigurerad som Automatisk
Panel kan ej tilldelas för manuell EBUS-adressering eftersom
icke-adresserb. exp.enheter är anslutna till den!
//3470
Klicka OK för att ändra konfig.filtilldeln. till Automatisk EBUS-adressering
före nedladdning?
OBS! När EBUS-adresserin har angetts till 'Manuell', får exp.enh.med ID-värde
större än 63 EJ några tilldelade zoner!
VIKTIGT! - Konfigurationsuppdatering…
Programmet har detekterat att din konfig.fil kan ha genererats
av en tidigare version av SigNETpro.
Dina konfiguratinsfiler uppdateras nu…
OK
//3480
Kontrollerar och uppdaterar konfigurationsfiler… Vänta…








//3490









//3500
SigNET 100
SigNET 200
SigNET 300
SigNET 310





//3510
Konfiguration av knappsats
Antal knappsatser
LMC-ID finns ej i panel…
Du har minst 1 olicensierad exp.enh./knappsats ansluten till panelen!
Inga områden konfigurerade på panel…
SMS-inställningar
SMS-händelser
SMS-kontroll
Visa/redigera SMS-händelser
//3520
Visa/redigera SMS-kontroll
Rapportering av SMS-händelser till användaren
Du måste spara den här användaren innan du kan skapa/ändra SMS-alternativ…
SMS-kontroll för användaren
Rapportering av SMS-händelse
Konfig.detaljer för rapportering av SMS-händelse....
Aktivera
Nummer
Alarmaktivering
//3530
Bekräftade larm
Fel och sabotage
Aktivering och inaktivering
Spärra och isolera
Alla övriga
(För att kunna ta bort en post, lämnar du numret tomt)
Spara
Avbryt

//3540
Aktivera
Nummer
PIN
Kommandon aktiverade för denna användare
Markera för att aktivera SMS
Nummerpresentation för användarens telefon
Autentisering PIN-kod
Kommando
Beskrivning
//3550
Tillåter tillkoppling av larm via SMS
Tillåter frånkoppling av larm via SMS
Tillåter åtkomst till status
Tillåter åtkomst till händelselogg
Tillåter kontrollåtkomst för tekniker
Tillåter kontrollåtkomst för tillverkare
Tillåter styrning av utgångar
Tillåter styrning av X10-utgångar
OK
//3560
Avbryt
Antal sek. till medd.visn. om akt.fel på knapps. (0 = tills giltig kod angetts)
Installationstyp
Visa EBUS-karta
Lägg till ny knappsats
Detektera RF-stör
Om detta alternativ är markerat, detekteras RF-störning.
LMC-logg

//3570
Konfigurerad lista över orsak och verkan
Lista orsak och verkan
Lista över orsak och verkan
ID
Typ
Objekt
Beskrivning
Antal utlösare
Lägg till ny orsak och verkan
//3580
Konfigurationsguide Orsak och verkan
Skapa och konfigurera objekt för Orsak och verkan
Steg
av
Välj objekt som du vill lösa ut:
Välj typ av objekt som du vill lösa ut.
Kan vara en X10-enhet eller användarutgång.
Klicka på knappen ”Nästa” för att börja konfigurera enheten och villkoren
som ska utlösa den.
//3590
Nästa
Stäng
Välj enhetstyp som ska lösas ut
<Välj objekt>
X10-enhet
Utgångskontroll
INGEN
Ange beskrivning för användarutgång:
Knapp # för denna utgång (valfritt):
Tilldela en beskrivning till användarutgången och en knapp som
växlar till denna utgång (vid behov)
Lägg till PÅ-utlösare
Ta bort utlösare
Lägg till AV-utlösare
Lägg till/ta bort utlösare för att slå PÅ eller stänga AV vald enhet…
Varje utlösare har ett antal villkor som utlöser enheten när de uppfylls.
Klicka på en utlösare för att visa villkoren som utgör utlösaren.
Utlösare PÅ
Utlösare AV
//3610
Välj nr på användarutgång:
Välj en användarutgång från listan. Detta är enheten som löses ut.
Expansionsenhet utgång tilldelning:
Lägg till ny tilldelning
Anv.utgång MÅSTE mappas till en utgång på en av de anslutna exp.enheterna.
När användarutgång har växlats till mappade exp. kommer utgången att lösa ut.
Du kan tilldela/mappa användarutgången till fler än 1 expansionsenhet
Ange beskrivning för X10-enhet:
Knapp # för X10-enhet (valfritt):
//3620
Välj X10-enhet, beskrivning och knappsatsnr (vid behov)…
Välj X10-enhet:
Välj X10-enheten
Orsak och verkan kan bara konfigureras för X10 och användarutgångar!
Välj en enhetstyp från listan...
Konfigurera X10 beskrivning/knappsats
Tilldela/skapa utlösare
Välj nr på användarutgång
Ange beskrivning för användarutgång & knappsats #
//3630
Mappa användarutgång till expansionsutgång
Tilldela/skapa utlösare för växling av användarutgång
Välj en användarutgång från listan!
Användarutgång
Expansions-ID
Serienr
Beskrivning av expansionsenhet
Utgång för expansionsenhet
Kontroller
//3640
Kontroller/expansionsenhet – utgångar & tilldelningar:
Tilldela vald utgång som användarutgång
Ta bort vald utgång
Stäng
Tilldela vald utgång som användarutgång
Ändra utgångstyp från
Ta bort utgångstyp?
Ändra expansionsenhet
Utgång
//3650
Systemutgång
Område
Sektionsutgång – sektion nr
Dörrutgång – dörr nr
Användarutgång
Okänd!
Expansions-ID
SN:
Kontroller
//3660
Ändra kontroller – utgång
Avsluta
Tillbaka
Konfigurera kalenderlista
Kalenderlista
Kalenderlistning
ID
Beskrivning
Tilldelad veckotyp
//3670
Lägg till ny kalender
Konfigurera allmän offentlig helgdag
Visa/konfigurera undantagsdagar
Undantagsdagar
Dessa tidsposter åsidosätter de normala veckotyptiderna som tilldelats
till respektive kalender
Lägg till ny undantagsdag
Ta bort oanvända undantag
Ta bort undantag som upphört att gälla
//3680
Stäng
ID
Beskrivning
Startdatum
Slutdatum
Används
PÅ
AV
Detta tar bort alla undantagsdagar som inte är tilldelade till en kalender 
//3690
Fortsätt?
Maximalt antal undantagsdagar har nåtts!
Detta tar bort alla undantagsdagar som upphört att gälla 
Fortsätt?
Undantagsdagar konfig.
Varje dag har 4 PÅ- och 4 AV-tider
Beskrivning
Från datum
Till
//3700
På-tid
Av-tid
Kalendrar tilldelade till
Autotilldela till alla
Ta bort
Avbryt
Spara
Undantagsdag
Vill du ta bort denna undantagsdag?
//3710
Varje dag har 4 PÅ/FRÅNKOPPL.- och 4 AV/TILLKOPPL.-tider
På/Frånkoppling
Av/Tillkoppling
Obs! Avmarkera tidsrutan om du vill inaktivera tiden.
En enskild PÅ- eller AV-tid betraktas som en omedelbar utlösartid
Spara
Ändra dagparametrar
Allmän offentlig helgdag – På/Av-tider

//3720
Visa objekt som kalendrar är tilldelade till
Ta bort denna kalender
OK
Konfiguration av veckotyper
Definiera dag-/tidsinställningar för veckotyp
Typ 1 beskrivning:
Typ 2 beskrivning:
Typ 3 beskrivning:
Dag i veckan
//3730
PÅ/Frånkoppling
AV/Tillkoppling
Visa veckovy
Stäng
Kopiera På/Av-tider
Klistra in På/Av-tider
Ta bort På/Av-tider
Veckotyp
Aktivera
//3740
Planerare veckolayout
Rutnätet nedan visar På/Av-tider för vald vecka
Dag
FM
EM
Stäng
Obs! Denna utlösare är bara aktiv när ALLA nedanstående villkor
uppfylls samtidigt.
Om du tilldelar en ”Tidsbegränsning” eller ”Kalender” till denna utlösare
//3750
begränsas utlösaren till att vara aktiv när ALLA villkor uppfylls
OCH inom en giltig På/Av-varaktighet.
PÅ
AV
Tilldela nu
Ej tilldelad!
Användarutgång nr
Mappad till
Snabbknapp knappsats
//3760
Visa tilldelning för expansionsenhet
Obs! När EN utlösare i denna lista har ALLA villkor uppfyllda kommer
användarutgång att utlösas PÅ
användarutgång att utlösas AV
Ta bort
OK
Skicka kommando för användarutgång
AV
PÅ
//3770
Ändring av status för användarutgång misslyckades!
Ta bort användarutgång?
Obs! När EN utlösare i denna lista har ALLA villkor uppfyllda kommer
X10-utgången att utlösas PÅ
X10-utgången att utlösas AV
!!! FILTER ÄR PÅ!!!
Filtersektioner:
Alla sektioner
Kalender är inte tilldelad till några objekt
//3780
Kontrollerutgång
Expansionsenhet
Knappsats
Sektion
Område
Användare
Utlösare
ID
Utgång
//3790
Kalendertilldelning
Varning: Kalendern är i nuläget tilldelad till ovanstående objekt!
Avbryt
Ta bort kalender
FÖR NÄRVARANDE TILLDELAD TILL
Ändra detaljerna som ska sparas för installationen
Parsing error
Panel Signature Mismatch Upload

//3800
Engineer Reset
Require engineer restore of zones after confirmed alarm.
Please enter a user code...

Sweden
Norway
Denmark
Czech
Poland
Russia
Slovakia
Slovenia
Netherlands
Lithuania
Turkey
Romania
Latvia
Portugal
Switzerland
//3820
Command not supported
Frame parse error
Serial Enabled
USB Trace Enabled
Access Denied
Access Denied - Engineer
Access Denied - Password
Invalid Command
Transfer Complete
//3830
Transfer Failed
Invalid Command File
Active
Licensed
Unlicensed
Language Option not available on panel
The Maximum number of triggers has been reached!
Loading Trigger Data....

//3840
For further information please refer to the SigNETpro Configuration Manual
General - Panel Access Log
Panel Access Log
Any User
Any Door
Door
Access Log
User
Door
//3850
Get Current Date/Time
Get Access Log
Time
User
Door
Event
Save Log to File
Access
Requesting Access Log File....
//3860
Remote Maintenance Report(s)
Maintenance Report
Maintenance Filter






//3870
All Panels
Not Configured for Maintenance Reports
Last Maintenance Report Passed
Last Maintenance Report Failed
Maintenance Report Overdue
Awaiting First Report
New Report - Not yet reviewed...


//3880
Last Service Passed
Attention Required
Service Overdue
Awaiting First Report
New - Review required...




//3890
Copy/Create New Installation
Remote Maintenance Reporting
Get Maintenance Report for this Installation
View Saved Maintenance Reports for this Installation
Copy Area Settings
Paste Area Settings
Copy Zone Settings
Paste Zone Settings
Copy Calendar Settings
//3900
Paste Calendar Settings
Copy Calendar Settings
Paste Calendar Settings
Copy Output Settings
Paste Output Settings
Enter details for this installation....
Maintenance Report Schedule
OK
Modify the details to be saved for this installation....
//3910
Remote Maintenance Report Schedule
Enable
Next Scheduled Report Date
Frequency
OK
Cancel
Months


//3920
Maintenance Report Options
Request Maintenance Report
View Archived Maintenance Reports
Close
Archived Remote Remaintenance Reports for installation ID
View Selected Report
Close
Report Date
Report ID
//3930
Status
Loading Report....
There are no archived maintenance reports stored for the selected installation...
Maintenance Report request for Installation
has been queued
Copy Firmware File to Programmer
New Remote Maintenance Status Update
Installation

//3940
Remote Maintenance Setup
Remote Maintenance Report Configuration
Enable
Installation ID
Password
Report Path
Next Expected Report Date
Server Primary IP Address
Server Primary IP Port
//3950
Server Backup IP Address
Server Backup IP Port
Server Primary Modem #
Server Backup Modem #
Enable Remote Maintenance
Unique Remote Maintenance ID (1 to 999999)
Remote Maintenance password to use
Report Schedule path
Date/Time when panel should send next report..
//3960
IP address or DNS of primary server
IP Port of primary server
IP address or DNS of backup server
IP Port of backup server
Modem number of Server's Primary Modem
Modem number of Server's Backup Modem
Service Setup
Not Scheduled
Send by IP
//3970
Send by Modem
All Doors
Configure Doors on the panel.
Remote Service Report for Installation ID
Panel Remote Service summary report....
NOTE : This is the summarised Remote Service Report....
Show Full Service Report
Save As...
Print
//3980
Close
Reloading Report... please wait....
Show Short Service Report
NOTE : This is the Full Remote Service Report....
Show Full Service Report
NOTE : This is the summarized Remote Service Report....
Save Remote Service Report as file...


//3990
REMOTE SERVICE REPORT - Date
INSTALLATION
ADDRESS
INST. ID
SYSTEM INTEGRITY CHECKS
TIME AT PANEL BEFORE CALL :
SYSTEM LAST ARM
SYSTEM LAST DISARM
LAST ALARM IN AREA(S)
//4000
COMMUNICATIONS TESTED AND OPERATIONAL
ZONE/DETECTOR CHECKS
DETECTORS SOAKED TEST
DETECTORS INHIBITED/DISABLED TEST
DETECTORS REPORTING VALID STATES
SYSTEM ELECTRICAL CHECKS
MAINS SUPPLY HEALTH
CONTROL PANEL BATTERY
PANEL FUSE(S) CHECK
//4010
PANEL TAMPER(S) CHECK
EBUS CABLE CHECK
EBUS DEVICES CHECK
EBUS NETWORK CHECK
EXPANDERS STATUS/TAMPER CHECK
KEYPADS STATUS/TAMPER CHECK
PANEL LOG EVENTS


//4020
Door Controllers
Doors
Door
DPS
DRS
Door Mode
Lock
Unlock
Normal
//4030
Momentary
Refresh Doors
Door Controller Status
Controller Status
Door Controller status details....
Getting Door Status....
Update Door Status failed!...


//4040
Closed
Open
Short
Disconnect
N/A
DC Substitution
Offline


//4050
OK
Open Too Long
Left Open
Forced Open
Tamper
Offline
Normal
Locked
Unlocked
//4060
Sending command to Lock Door
Sending command to UnLock Door
Sending command to Return Door to Normal
momentarily....
Door configuration
Configure the I/O settings for this door....
Door Inputs
Door Attributes
Door Timers
//4070
Door Calendars
Door Triggers
Zone
Description
Zone Type
Zone Attributes
Area
Door Position EOL
DPS Normal Open
//4080
Door Release EOL
DRS Normal Open
Door Group
Card and PIN
PIN only
PIN to exit
PIN to unset
Emergency
Escort
//4090
Prevent Passback
Soft Passback
Custodian
Sounder
Ignore Forced
Door Locked
Door Unlocked
Edit Door Triggers
OK
//4100
Cancel
Not Grouped
Door Group
Parameter
Value
Description
Units
Min
Max
//4110
Zone
Select Zone allocation
Description
Enter door/zone description.
Zone type
Select zone type
Zone attributes
Click to edit zone attributes.
Door Position
//4120
Select End of Line resistor configuration for door position input.
DPS Normal Open
Check if door position input sensor is Normal Open
Door Release
Select End of Line resistor configuration for door release input
DRS Normal Open
Check if door release input sensor is Normal Open


//4130
Access granted
Time the lock will remain open after granting access
Access denied
Time controller will wait after invalid event
Door open
'Door Open too long' alarm if door is open longer than this time
Door left open
'Door Left Open' alarm if door is open longer than this time
Extended
//4140
Additional time after granting access to a card with 'Ext. time' attribute
Escort
Duration to grant escorted access after a card with 'Escort'
Seconds
Minutes
None
View Selected Calendar Settings
Create New Calendar
Edit
//4150
You have not yet selected a zone number to edit...
Loading Calendar Data....
Please select a Calendar...
Door Controller
Input
Zone Attributes for Zone
Edit the zone attributes
OK
Cancel
//4160
Door Triggers
Add triggers for Lock, Unlock and Normal door operation....
Triggers that will Lock Door
Triggers that will Unlock Door
Triggers that will Set Door to Normal
Add Trigger
Remove Trigger
Close

//4170
Door Normal Trigger
Door Lock Trigger
Door Unlock Trigger
Door
Location
Zone
Group
Area
Panel Settings - Doors
//4180
Door Controller
I/O
Door Group
Door List
Input
Door Controller Summary
Door Summary
Door Controllers

//4190
Configured Door Controllers
Expander
Type
Serial #
Description
Inputs
Outputs
Add New Door Controller

//4200
Door Options
Door I/O
Edit
Door assignment has changed... 
You need to save these changes before you can modify the door data. 
Save now?....
You cannot assign the same door number to both door inputs!!.....
Input
Output
//4210
Zones/Outputs
Door Configuration
Configure the I/O settings for this door....
Door Input 1 (DPS) : 
Zone :
Description :
Zone Type :
Zone Attributes :
Area :
//4220
EOL :
Edit
Door Output : 
Description :
Configure Output
OK
Cancel
Door Input 2 (DRS) : 

//4230
You have not yet selected a zone number to edit...
User Output
Door Output
ZONE OUTPUT
DOOR OUTPUT
USER OUTPUT
Door Number
Calendar Assignment

//4240
Door ID
Location
Zone
Group
Area
Entry Granted
Entry Denied
Exit Granted
Exit Denied
//4250
Door Open Too Long
Door Left Open
Door Forced
Door Normal
Door Locked
Door Unlocked
Fail to Communicate
Door Lock
Door Unlock
//4260
User Card
Door Control
Door ID is invalid (too big)
Door with given Door ID is unused
Invalid user ID
Inactive user ID
Cannot act on User Panic
Cannot act on User MDT Alarm
Doors
//4270
Door Events
User
User Name
Door
Door Description
Event
Door Condition
Select Door number and Door state....
Engineer Lock
//4280
Engineer Lock PIN
If checked then the Engineer lock PIN code is required to factory default the panel
Four digit engineer lock code.
RF FOB Panic
Select how the Panic buttons on the RF Fob should operate.
Disabled
Enabled
Enabled (Silent)
Armed Report Only
//4290
Select the calendar to use for auto set/unset times.
You can enable or disable Fullset and Unset functions - 
when set to 'Supervised' a signal will be sent to Central Station 
if the location fails to set/unset...
Automatic Setting/Unsetting
Configure Auto Arming for the System....
Duress
Tech
Zone Omit
//4300
GPRS Settings
External Modem
CDMA Relay Reset
Enabled
GPRS Settings for modem
GPRS Acess Point Name
GPRS User
GPRS Password
OK
//4310
Cancel
DNS Server
You have just copied from this device - Cannot paste!...
Paste settings from Area
to Area
Continue?
Paste Area Settings
Paste settings from Calendar
to Calendar
//4320
Continue?
Paste Calendar Settings
Paste settings from Zone
to Zone
Paste Zone Settings
Paste settings from Output
to Output
Paste Output Settings

//4330
User Output
Output
Unit
Assigned to following Controller/Expander Output(s)
Add new Controller/Expander output assignment
OK
Access Control
Add/Edit Access Control Card
You must save this user before you can modify Access options....
//4340
Access Control Config. for User
Card/Door Details....
Card Details
Card Attributes
Door Assignment
Card Format
Card Number
Site Code
Select format of access card
//4350
Enter card number
Enter site code. (Wiegand and HID card formats only)
Extended time
Unset outside
Unset inside
Fullset outside
Fullset inside
PIN bypass
Priority
//4360
Escort
Custodian
Check to extend door timers when this card is presented.
Panel/Area will UNSET when card is presented at entry reader.
Panel/Area will UNSET when card is presented at exit reader.
Panel/Area will FULLSET when card is presented twice at entry reader.
Panel/Area will FULLSET when card is presented twice at exit reader.
Access a door without PIN on a door connected with PIN pad.
Priority cards will give access when doors are offline.
//4370
Card may allow other cards through doors requiring Escort.
First person to enter the area and the last person to leave.
Delete This Card!
OK
Cancel
No Access
24 Hour
Delete this user's card?
<Unassigned>
//4380
Firmware type not compatible with panel!...
Wireless Only
Loading Calendar Data....
Please select a Calendar...
Access
Paste settings from Door
to Door
Continue?
Paste Door Settings
//4390
View the historical Access log.
!! Language Option not available on 
Access Nodes issue!....
The number of Access nodes in the config file does not match the number
of Access nodes on the panel....
Access nodes on Panel
Access nodes in Config File
Requesting Door
Quick Log - Door
//4400
Date/Time Lost
User RF Panic Button pressed
User Man Down Trasmitter Alarm






//4410
PANEL INFORMATION
PANEL TYPE
FIRMWARE VERSION
SERIAL #
LAST CONFIGURATION TIME
PANEL TIME
ENGINEER MODE
SYSTEM ELECTRICAL CHECKS
BATTERY VOLTAGE
//4420
MAIN PSU VOLTAGE
MAIN PSU CURRENT
MAIN PSU FREQ.
MAINS POWER TEST
BATTERY FAULT TEST
AUXILIARY FUSE
EXTERNAL BELL FUSE
INTERNAL BELL FUSE
BELL TAMPER INPUT
//4430
CABINET TAMPER SWITCH
AUXILIARY TAMPER 1
AUXILIARY TAMPER 2
WIRELESS ANTENNA
WIRELESS JAMMING
MODEM 1
MODEM 1 PHONE LINE
MODEM 2
MODEM 2 PHONE LINE
//4440
CABLE FAULT
FTC TEST
USER DURESS
EBUS DEVICES CHECKS
KEYPAD ID
STATUS CHECK
INPUT STATES CHECK
EXPANDER ID
ZONE/DETECTOR CHECKS
//4450
ZONE ID
SOAKED
INHIBITED/ISOLATED
STATE TEST FAILED
TESTED
FREQUENT USE FAIL
Report Path
Password
Calls to panel allowed
//4460
Romanian
Dutch
Russian
Frequent Time
Hours
Period in which frequently used zones are expected to open at least once when unset
Frequent Use
Get Request Failed
Glass Break
//4470
Cannot find Remote Service database file.... Remote Service will be disabled...
Remote Maintenance
Enable Remote Maintenance
DB Path
Select DB Path...
Remote Maintenance DB
Select Remote Maintenance database to use....
File does not exist!!

//4480
Connected device is not a supported SPC panel type....
Remote Maintenance not available in panel
Profile
Alarm Restores
Tamper Restores
Zone + System alarm restores
Zone + System tamper restores
Mains Fault
Battery Fault
//4490
Alarm Restores
Tamper Restores
Could not find
file
You will need to restart the application for this change to take affect
File
does not exist
Select company logo to appear at top of Maintenance Reports...
Alarm Restore
//4500
Tamper Restore
Failed to retrieve service report from Remote Maintenance database!
Could not update the Report Status in the Remote Maintenance Database!
DOOR CONTROLLERS STATUS/TAMPER CHECK
Date/Time
Report ID
ERROR
A comms failure occurred during the 'Service Maintenance Report' retrieval...
Message Received
//4510
A comms failure occurred during the 'Service Due Date/Time' update...
Report/Update Failed
Remote Maintenance Server Error...
Report corruption error...
Modem connection error...
IP connection error...
Comms transfer error...
Comms Timeout error...
Modem Connection timed out...
//4520
Comms Error
Enable Incoming IP
Allow incoming IP connections...
Incoming IP Port
These parameters are also part of the SPC Pro connection configuration.
Changes made here can also affect the SPC Pro settings....
Incoming IP Connection Settings
Outgoing Modem && IP Connection Settings

/4530
Remote Maintenance ID
Same as
Void Card
Check to temporarily disable this card.
Unset on Entry Reader
Unset on Exit Reader
Full set on Entry Reader
Full set on Exit Reader
Could not read the Installations' Maintenance Report Status from database!
//4540
Remote Maintenance Problem!!
Alert - Remote Maintenance Server has stopped!!!!
Close
Save Settings - Are you sure?
Remote Server Settings
Cannot not find the configuration file!...
Log File
Report/IP Settings
Modem
//4550
System Event Log
File
No Log
Level 1 [Lowest]
Level 2 [Low]
Level 3 [Medium]
Level 4 [High]
Level 5 [Highest]
Errors
//4560
Warnings
Information
All events
Failed to start the Remote Maintenance Database monitoring!
Failed to add a report request to Remote Maintenance database!
Reading list of Reports...
Please Wait....
Failed to read Remote Maintenance Reports from database!
Could not read the Installations' Server Report Status from database!
//4570
Remote Maintenance Service Running...
Remote Maintenance Service Stopped!!
These parameters are also part of the Remote Maintenance connection configuration.
Changes made here can also affect the Remote Maintenance settings....
Enter authorisation code
Authorisation Required...
Incorrect authorisation code entered!
Auto analyze all 'New' Maintenance Reports?
Maintenance Reports
//4580
Reading list of New Reports...
Please Wait....
Could not read list of new Reports from Remote Maintenance database!
'New' Maintenance Reports found - Analyse now?
Please Wait - Analyzing reports.....
of
Could not get Maintenance Report from database!
Could not update the Report Status in the Remote Maintenance Database!
No New Maintenance Reports found...
//4590
Could not delete the Installation Record from the Remote Maintenance Database
Could not delete the installation's reports from the Remote Maintenance Database
PANEL TYPE ERROR
You have selected to work with an installation with Panel type
This panel type is not supported by this version of
Auto-analyze & status-assign new reports...
Comms Failure Problem
Could not read Maintenance Report status from database!
Could not update installation record in Remote Maintenance Database!
//4600
Failed to modify the Remote Maintenance Server database with updated Service Status!....
Isolated
Inhibited
Alert
Input
YES
NO
Disabled
OK
//4610
No Response
Fault
Bad Pin
Line Fault
Bad SIM
AREA INFORMATION
AREA
LAST SET
LAST UNSET
//4620
LAST ALARM
By User
DOOR CONTROLLER
ARC TESTS
ARC ID
Node was reset!
Node 12V supply low!
Lid is open!
Back tamper is open!
//4630
Battery Fault!
Mains Fault!
Over Current!
RF Jamming detected!
Antenna Tamper!
Node fuse 1 blown!
Node fuse 2 blown!
Node fuse 3 blown!
Node fuse 4 blown!
//4640
Node no longer communicating!
Node cabinet tamper!
Node fuse fault!
Node Mains Fault!
Node Battery Fault!
RF Jamming detected!
Antenna tamper detected!
Panic button is pressed!
PSU Jumper not fitted!
//4650
MODEM
TESTED OK
NOT ENABLED
NO TEST YET DONE
TEST FAILED
MODEM FAILED
Please enter a valid Installation ID!....
Please enter an installation name....
You already have an installation with that ID - please change the ID
//4660
Failed to add installation record to Remote Maintenance Database!
Could not update installation record in Remote Maintenance Database!
Copying firmware file to Fast Programmer
Configure Server Settings...
Use Default
Select New Graphic...
Maintenance Report Letterhead Logo graphic


//4670
Remote Maintenance Server Config...
Modify Remote Maintenance Server Settings...
NOTE : You must restart the Remote Maintenance Service after 
saving these settings for any new changes to take affect...
Add New Modem
Save
Cancel
Destination
File Path
//4680
Log Level
Type of Events to Log
Max Log File Size
Number of panel Events added to report
Allow incoming IP connections from panels
TCP Listen Port
Remove Modem from Config
Modem Port
Pre-listen string
//4690
Post-listen string
Pre-dial string
Pre-dial wait
Enable for incoming calls
Enable for outgoing calls
Loading Calendar Data....
Please select a Calendar...
Reported alarms being restored
Fault Restore
Fault and Tamper restores
Indicate Full Set
Flash 'Red' Indicator light when Fullset. 
Triggers that will Momentarily Unlock Door
Reset Cards
If checked access cards passback state will be reset every day at midnight.
Warning!! - Before performing this upgrade please ensure that your
panel has already been upgraded to the correct new firmware!!


//4710
Reader
Allows Partset A of alarm by SMS
Allows Partset B of alarm by SMS
Allows Clear alerts by SMS
'--- SMS commands that can be sent to panel....
FSET
USET
SSTA
LOG
ENGA
MANA
O
X
ASET
BSET
CLR



//4730